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وزیر راه و شهرسازی:

نهضت ملی مسکن 
ادامه می یابد

 وزیـر راه و شهرسـازی بـا بیان اینکه نهضت ملی مسـکن یک قانون اسـت 
و باید اجرایی شود، گفت:  نهضت ملی مسکن در کشور ادامه می یابد.

بـه گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنـا، »فرزانه صادق« امروز )چهارشـنبه( در 
حاشیـه جلسـه هیـات دولـت در جمـع خبرنـگاران دربـاره ادامـه سـاخت و 
تحویـل نهضـت ملی مسـکن، تصریح کـرد: قانون تغییـر پیدا نکـرده بلکه 
ایـن دولت اسـت کـه تغییر پیـدا کرده اسـت؛ بنابرایـن همه دولت هـا قائل 

به اجرای قانون هستند و ما هم این کار را انجام می دهیم.
ایـن عضـو کابینـه دولـت چهاردهـم در پاسـخ بـه اینکه بـا توجه بـه قانون 
جهش تولید مسـکن، سـاخت مسـکن های تحویلی در چه مرحله ای است، 
اظهـار داشـت: در ۶ ماهـه گذشـته بـه دلیل عـدم تزریق تسـهیلات مالی به 

متقاضیان مسکن، شاهد رکود بازار مسکن در...

وزیر نفت:

 روابط مالی شرکت ملی 
نفت با دولت مطابق روال 

قبل است

رئیس جمهور بر اجرای قانون تاکید کرده است

هیاهوی فراریان 
مالیاتی

روابط عمومي شركت برق منطقه اي تهران

ت اول     آگهي مناقصات عمومي یك مرحله اي به شماره هاي 1403/22002 و 1403/22003
نوب

وزیر امور اقتصادی و دارایی:وزیر امور اقتصادی و دارایی:

 تلاش دولت یافتن فراریان مالیاتی است تلاش دولت یافتن فراریان مالیاتی است

1-نام و نشاني مناقصه گزار: شركت برق منطقه اي تهران به نشاني تهران، سعادت آباد، بالاتر از كوي فراز، بلوار برق،  شركت برق منطقه اي تهران، 
ساختمان حوزه ستادي، طبقه سوم، بال شرقي، امور تداركات و قراردادها

2-شرح مناقصه:  مناقصات عمومي يك مرحله اي بدون ارزيابي كيفي به شرح زير :

شماره فراخوان در سامانه شماره مناقصه
مبلغ برآورد )ريال(موضوع مناقصاتتداركات الكترونيكي دولت

ميزان تضمين) 
سپرده( شركت در 
فرآيند ارجاع كار 

)ريال(

 زمان گشايش
پيشنهادات

1403/220032003001008000144

 خريد يراق آلات و اجراي 40
 كيلومتر سيم محافظ حاوي

   برايSMفيبر نوري 48 رشته 
 خط 230 كيلوولت كن-منتظر
 PCقائم به روش خط گرم  

29.273.165.6641.464.000.000

 روز  يكشنبه

مورخ   1403/08/13 
ساعت09:00 صبح 

1403/220022003001008000136

خريد تجهيزات و انجام عمليات 
اجرايي تقويت بخش كابلي 

ارتباطات 63 كيلوولت پست 
)PC(فوق توزيع مردآباد

43.996.533.6952.200.000.000
روز  يكشنبه

 مورخ   1403/08/13
ساعت11:00 صبح

3- زمان، مهلت، مبلغ و محل دريافت اسناد: متقاضيان مي توانند از تاريخ 1403/07/28 لغايت 1403/08/02 ، به سامانه تداركات الكترونيكي دولت 
به آدرس setadiran.ir www. مراجعه و با پرداخت مبلغ 000‘500 ريال از طريق درگاه پرداخت اينترنتي به شماره حساب 4001050904005655 
واريزي  به شماره شناسه  بانك مركزي  اداره كل خزانه  نزد  تهران  اي  برق منطقه  نام شركت  به   )IR )شماره شبا 890100004001050904005655 

0000000001003-82-221500-74-0509-64-3 جهت خريد هريك از اسناد مناقصات فوق اقدام نمايند.
4- مدت اعتبار پيشنهادات: اعتبار پيشنهادات از زمان افتتاح پاكات شش ماه مي باشد.

5- نوع و مبلغ تضمين شركت در فرآيند ارجاع كار : 
شبا  )شماره   4001050906372822 بحساب  نقدي  واريز  يا  معتبر  بانكي  ضمانتنامه  بصورت  كار  ارجاع  فرآيند  در  شركت  تضمين  مبلغ 

IR 740100004001050906372822(و شماره شناسه) 962221500100000000000000000001( تمركز سپرده هاي برق تهران نزد خزانه مي باشد .
6- نام و نشاني دستگاه نظارت: شركت برق منطقه اي تهران به نشاني مندرج در بند يك.

7- زمان و محل تحويل پيشنهادات : 

  پيشنهاد دهندگان مي بايد ضمن بارگذاري تصوير كليه مدارك پاكات )الف ، ب ، ج( در سامانه تداركات الكترونيكي دولت تا )ساعت19:00 روز شنبه 
مورخ 1403/08/12(، نسبت به ارسال اصل ضمانتنامه شركت در فرآيند ارجاع كار مطابق شرايط درج شده در اسناد مناقصه، در پاكت لاك و مهر 
شده تا آخر وقت اداري همان روز )روز شنبه مورخ 1403/08/12( به دبيرخانه حراست به نشاني مندرج در بند يك )طبقه اول( تحويل و رسيد دريافت 

دارند. تمامي فرآيند برگزاري مناقصات از طريق سامانه تداركات الكترونيكي دولت صورت مي پذيرد.
8- گشايش پيشنهادات : پيشنهادات ارائه شده در سامانه براي مناقصات فوق مطابق جدول بالا درسالن پژوهش 3 واقع در طبقه سوم ساختمان 

ستادي شركت برق منطقه اي تهران گشايش خواهد يافت.
9- ساير شرايط: 

1403/ 22002
دارا بودن آخرين پايه اخذ شده از سازمان برنامه و بودجه در رشته نيرو پايه پنج 

ارائه دو فقره سوابق اجرايي شامل موافقتنامه قرارداد و حسن انجام كار بهمراه رضايت نامه مرتبط با موضوع مناقصه از كارفرمايان قبلي الزامي مي 
باشد.

1403/22003
دارا بودن آخرين پايه اخذ شده از سازمان برنامه و بودجه در رشته نيرو پايه پنج 

ارائه دو فقره سابقه اجرايي مشابه شامل سيم كشي سيم محافظ هوايي حاوي فيبر نوري به روش خط گرم در خطوط انتقال و حسن انجام كار به همراه 
رضايت نامه مرتبط با موضوع مناقصه از كارفرمايان قبلي الزامي ميباشد.

 مناقصه گراني كه در پنج سال گذشته با شركت برق منطقه اي تهران قرارداد مرتبط با موضوع مناقصه را داشته باشند و قرارداد آنها پايان يافته 
باشد، ارائه يك فقره رضايت نامه انجام كار از آخرين قرارداد مرتبط الزامي مي باشد، در صورت عدم ارائه رضايت نامه مذكور پيشنهاد آن مناقصه 

گر مردود اعلام مي گردد.
علاقمندان به شركت در مناقصه مي بايست جهت ثبت نام و دريافت گواهي امضاي الكترونيكي )توكن( با شماره هاي دفتر ثبت نام 88969737 و 

85193768 و مركز تماس 27313131 تماس حاصل نمايند 
www.setadiran.ir  سامانه تداركات الكترونيكي دولت

http://iets.mporg.ir پايگاه ملي اطلاع رساني مناقصات
http://tender.tavanir.org.ir پايگاه اطلاع رساني مناقصات شركت توانير
  www.trec.co.irپايگاه اطلاع رساني مناقصات شركت برق منطقه اي تهران

همکار گرامي سركار خانم طاهري عزیز وگرامي
با نهایت تأثر واندوه درگذشت جناب اقاي حاج محمد جلالي را خدمت شما وهمسر گرامیتان تسلیت عرض نموده 
وجهت آن مرحوم علو درجات وقرین رحمت وبراي جنابعالي وسایر وابستگان صبر وشکیبایي از درگاه خداوند متعال 

مسألت داریم.
مراسم سوم و هفتم روز جمعه 27 مهر ماه ساعت 16 الي17.30 در مسجد الهادي واقع در خیابان استاد حسن بنا، 

بالاتر از میدان ملت، كوچه صباح غربي 
                            دوستان وهمکاران شما در   روزنامه جهان اقتصاد

سركار خانم طاهري همکار ویاور 
قدیمي وصمیمي

درگذشت پدر دلسوز ومهربان همسر گرامي جنابعالي را تسلیت عرض 

نموده وبراي شما وهمسر ارجمندتان  صبر وبردباري آرزومندم  

احمد مبشري
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نخستین خط تولید نمای مدرن 
ساختمان های بلندمرتبه آلوپن با حضور 

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان افتتاح شد
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان در مراسم افتتاح خط تولید یونیتایز و نمای مدرن 
ساختمان های بلندمرتبه شرکت آلوپن متعلق به این صندوق با اشاره به نیم قرن قدمت آلوپن 
تاکید کرد: آلوپن با روزآمد کردن دانش، تکنولوژی، نوآوری و محصولات خود بر اساس نیازهای 
صنعت ساختمان کشور، نقش مهمی در تولید نمای پروژه های ساختمانی بزرگ داشته است

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل صندوق ذخیره فرهنگیان، محسن احمدی در این 
مراسم ضمن افتتاح خط جدید تولید نمای مدرن ساختمانی و برج با عنوان یونیتایز اظهارداشت: 
شرکت آلوپن با بیش از پنجاه سال قدمت نماد نوآوری و یک شرکت موفق و مورد اعتماد در 
صنعت ساختمان کشور بویژه تولید نمای مدرن و پروفیل شناخته می شود و راه اندازی خط 
تولید نمای یونیتایز که یکی از مدرن ترین و جدیدترین نماهای ساختمانی است به معنی توجه 

ویژه به نوآوری در این صنعت می باشد.
نقش آلوپن در تکمیل زنجیره ارزش و ساخت مسکن ارزان قیمت برای فرهنگیان

دکتر احمدی با تاکید بر جایگاه این شرکت در مجموعه صندوق تصریح کرد: حضور شرکت 
آلوپن در تکمیل زنجیره ارزش و ارائه خدمات به هلدینگ های صندوق بویژه هلدینگ 
ساختمانی معلم و شرکت های حوزه املاک، مستغلات و ساخت و ساز متمایز است و آلوپن 
می تواند کلیه خدمات این بخش را به شرکت های تابعه حوزه ساختمان و مسکن ارائه نماید.

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان اضافه کرد: آلوپن یکی از شرکت های فعال صندوق 
ذخیره فرهنگیان است که علاوه بر ایجاد سودآوری برای اعضای صندوق، نقش مهمی در 
پروژه های آتی ساخت مسکن برای فرهنگیان به ویژه در پروژه احداث مسکن ارزان قیمت 

فرهنگیان در سال های آینده ایفا خواهد کرد.
تاکید بر هم افزایی و هم پوشانی بخش های مختلف حوزه مسکن

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان بیان کرد: شرکت آلوپن طیف گسترده ای از محصولات 
و خدمات باکیفیت ارائه می کند و شرکت های تابعه صندوق در راستای تقویت هم افزایی از 

این خدمات بهره می گیرند.
محسن احمدی تاکید کرد: تمامی بخش های مختلف صندوق موظف اند از خدمات قابل ارائه 

توسط شرکت آلوپن استفاده نمایند.
تسریع در روند بورسی شدن شرکت های صندوق در راستای شفافیت

وی با اشاره به سیاست محوری صندوق ذخیره فرهنگیان مبنی بر شفاف سازی عملکرد و 
فعالیت شرکت های تابعه صندوق افزود: شرکت آلوپن کلیه اقدامات لازم به منظور افزایش 
سرمایه و تکمیل فرآیند ورود به بازار سرمایه را انجام داده و به زودی به جمع شرکت های 

بورسی خواهد پیوست.
شرکت زیان ده در صندوق نباید داشته باشیم 

دکتر احمدی با تاکید بر اصل سودآوری به عنوان ماموریت مهم شرکت های زیرمجموعه 
صندوق گفت: همان گونه که در سیاست های اعلامی صندوق مورد تاکید قرار گرفته است، 
شرکت های زیان ده باید سریعات به سودآوری برسند درغیر این صورت مشمول انحلال، 

تجمیع و ادغام خواهند شد و این استراتژی در دستور کار قرار گرفته است.
مدیرعامل صندوق ذخیره با تقدیر از عملکرد شرکت آلوپن به دلیل تحقق 295 درصدی سود 
خالص نسبت به بودجه مصوب و با تجلیل از مدیران، کارگران و مهندسان شرکت آلوپن گفت: 
این شرکت در سال مالی منتهی به 31 شهریور 1403 با تحقق 12۶ درصدی درآمد عملیاتی 
و تحقق 295 درصدی سود خالص نسبت به بودجه مصوب و همچنین انعقاد قراردادهای 

بزرگ فروش، کارنامه بسیار خوبی داشته است.
وی لزوم توجه به اقتصاد دیجیتال در همه بخش های تولیدی و خدمات صندوق ذخیره 
فرهنگیان را یادآور شد و از مدیرعامل و هیات مدیره شرکت های تابعه هلدینگ ساختمانی 

معلم از جمله آلوپن خواست در این زمینه اهتمام جدی داشته باشند.
ضرورت توسعه صادرات و حضور در بازارهای بین المللی 

دکتر احمدی با اشاره به حضور و فعالیت شرکت آلوپن در بازار کشورهای ترکیه و عراق تاکید 
کرده است با توجه به ظرفیت بزرگی که این شرکت دارد، لازم است برنامه ریزی لازم برای 

ورود به بازار سایر کشورهای منطقه و حتی کشورهای دورتر صورت بگیرد.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه محصولات شرکت آلوپن دارای کیفیت و در سطح استاندارهای 
بین المللی این صنعت تولید می شوند، علاوه بر افزایش سهم خود از بازار داخلی، می تواند بازار 

بسیاری از کشورها را به دست بگیرد.
لزوم افزایش سهم بازار با توسعه شبکه فروش داخلی

وی گفت: کارخانه آلوپن یک مجموعه کامل است و تقریبا همه ماشین آلات، تجهیزات و 
بخش های مورد نیاز این صنعت از جمله واحد قالب سازی و اصلاح قالب، کوره ایجینگ، واحد 
پرس اکستروژن، واحد آنودایزینگ، واحد پادرکوتینگ، واحد ترمال بریک، واحد پولیش، واحد 
یونیتایز کرتین وال، واحد ساخت و مونتاژ، آزمایشگاه کنترل کیفیت و واحد لیبل زنی و 

بسته بندی را در اختیار دارد.
مدیرعامل صندوق، افزایش تنوع محصولات و استراتژی توسعه بازار را یک ضروت بسیار مهم 
برای شرکت آلوپن عنوان کرد و اظهار داشت: باید شناخت دقیقی از بازار و رقبا صورت بگیرد 
و با توجه به مزیت نسبی شرکت نسبت به افزایش سهم بازار و توسعه شبکه فروش در سراسر 

کشور اقدام کرد.
دکتر احمدی گفت: بازار آموزش و پرورش و تامین نیازهای آموزشی کشور یک ظرفیت بسیار 
بزرگ است که باید برنامه ریزی لازم برای آن صورت بگیرد. علاوه بر آن، شناسایی و تامین 

نیازهای وزارت خانه ها و شرکت های دولتی و خصوصی مدنظر قرار گیرد.
روزآمدسازی خط تولید آلوپن با وجود شرایط تحریمی

مدیرعامل صندوق گفت: شرکت آلوپن تقریبا همه محصولات حوزه پروفیل از جمله انواع درب 
و پنجره، انواع نماها )یونیتایز، کرتین وال، فریم لس، سرامیک خشک، کامپوزیت(، انواع لوله 

و نرده، پارتیشن، درهای کرکره ای و رول آپ و مقاطع عمومی و صنعتی را تولید می کند.
دکتر احمدی تصریح کرد: شرکت آلوپن به منظور تکمیل زنجیره ارزش و توسعه کسب وکار 
خود، با وجود شرایط تحریمی و مشکلات مربوط به واردات کالاها، با اخذ مجوزهای لازم، 
برنامه ریزی برای انتقال دانش فنی نمای یونیتایز از شرکت ALUK ایتالیا را از فروردین 

ماه سال 1401 آغاز کرد.
وی افزود : در نهایت ثبت سفارش خرید 2 دستگاه اره تمام اتومات چهارمحوره و یک دستگاه 
CNC چهارمحوره از شرکت FOM ایتالیا به عنوان بزرگ ترین تولیدکننده ماشین آلات 

برش صنعت آلومینیوم در دنیا انجام شد.
دکتر احمدی ارزش این دستگاه ها را 450 هزار دلار عنوان کرد و افزود: این دستگاه ها در 

شهریورماه 1402 تحویل گرفته شدند و از بهمن ماه 1402 در مرحله راه اندازی قرار گرفت.
دکتر احمدی تاکید کرد: ساماندهی و تسویه کلیه پرونده های مالیاتی بیمه ای و حساب های 
انتظامی و بدهکاران سنواتی، طراحی و عرضه 20 محصول جدید به سبد محصولات شرکت، 
داخلی سازی و ساخت انواع یراق آلات و سانروف خودرو و خرید دستگاه های CNC و پولیش 

را از دیگر اقدامات مهم این شرکت در سال مالی مورد اشاره ذکر کرد.
نوآوری، سودآوری و صرفه جویی در هزینه و زمان

مدیرعامل صندوق با اشاره به ویژگی های منحصربفرد نمای یونیتایز بیان کرد: این نما از 
نماهای ساختمانی زیبا و پرسرعت در اجرا و همچنین از مدرن ترین نماهای ساختمانی در 

جهان است که به صورت صنعتی و انبوه و با سرعت و سهولت بالا تولید می شود.
دکتر احمدی افزود: آلوپن یکی از شرکت های پیشگام در این صنعت است و با را ه اندازی این 
خط تولید بر کیفیت محصولات تولیدی خود افزوده است. محصولات جدید این شرکت، در 
برابر صدا و گرما عایق بوده و موجب صرفه جویی در مصرف انرژی می شود و در برابر شرایط 

آب وهوایی متفاوت و همچنین زلزله مقاوم است.
وی بیان کرد: صنعت ساختمان یکی از صنایع بسیار سودآور است و لازم است شرکت آلوپن 

نسبت به بهره گیری از این بازار اقدامات لازم را انجام دهد.
در این مراسم دکتر مرتضی رحمان زاده مدیرعامل هلدینگ ساختمانی معلم نیز با قدردانی از 
حمایت های مدیرعامل و هیات مدیره صندوق از برنامه ها و اقدامات این هلدینگ و شرکت های 
تابعه گفت: رویکرد توسعه گرا در مدیریت ارشد صندوق موجب تسریع در اجرای ابرپروژه ها و 
طرح های بزرگ مجموعه ساختمانی شده و تلاش خواهیم کرد بازدهی و سودآوری 

شرکت های گروه بهبود چشمگیری یابد.
مهندس حیدری مدیرعامل شرکت آلوپن نیز گزارشی از فعالیت ها، عملکرد برنامه و بودجه و 

برنامه های آتی این شرکت ارائه نمود.

رئیس جمهور گفت: در سفرهای اخیر به برخی کشورهای 
منطقه توافق های بسیاری خوبی صورت گرفته که با اجرایی 
شدن آنها گام های بزرگی در رشد اقتصادی کشور برداشته 

خواهد شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، رئیس جمهور شامگاه سه شنبه 
میزبان اعضای مجمع نمایندگان استان تهران بود و در این 
جلسه ضمن شنیدن دغدغه ها و نقطه نظرات آنان، نکاتی در 
جهت رفع معضلات و نیازهای مردم و تقویت زیرساخت های 

پایتخت مطرح کرد.
مسعود پزشکیان در این جلسه با تبیین مؤلفه های گفتمان 
دولت چهاردهم در ایجاد همگرایی و وفاق ملی در کشور گفت: 
ما معتقدیم دوره رقابت های انتخاباتی گذشته و امروز زمان 
همدلی برای حل مشکلات کشور است، لذا صادقانه در تلاشیم 
شعار وفاق ملی را تحقق ببخشیم و گرچه در این مسیر با 
چالش هایی نیز مواجهیم اما با سعه صدر کارها را پیش خواهیم 

برد.
پزشکیان با تاکید بر اینکه تحولات جهانی و شرایط بسیار 
حساس منطقه انسجام، همدلی و همگرایی داخلی را بیش از 
هر زمان دیگری ضروری ساخته است، تصریح کرد: ما قصد 
داریم با اصلاح روندهای نادرست و ارتقای خدمت رسانی به 
مردم در ذیل گفتمان وفاق ملی، آن بخش مهمی از جامعه که 
به هر دلیلی نارضایتی هایی دارند را نیز با نظام همراه و همدل 

کنیم.
رئیس جمهور در ادامه با بیان اینکه رفتار ما در مواجه با مشکلات 
کشور باید به گونه ای باشد که امکان سو استفاده و طمع برای 
ایجاد شکاف در جامعه را از دشمن بگیرد افزود: دولت به دنبال 

آن است که با توافق و تفاهم با سایر بخش های حاکمیتی، 
بودجه را به گونه ای تدوین کند که علاوه بر جبران کسری، رفع 
ناترازی ها در بخش های مختلف و تأمین کالاهای اساسی مورد 
نیاز مردم، روند توسعه کشور و تقویت زیرساخت ها نیز با اخلال 
مواجه نشود.پزشکیان همچنین به دیپلماسی فعالانه منطقه ای 
دولت با کشورهای همسایه به عنوان یکی از ابزارهای مهم در 
موفقیت راهبرد توسعه ای جمهوری اسلامی ایران و به منظور 

ایجاد فرصت های جدید اقتصادی برای کشور اشاره کرد و 
گفت: در سفرهای اخیر به برخی کشورهای منطقه توافق های 
بسیاری خوبی صورت گرفته که با اجرایی شدن آنها گام های 
بزرگی در رشد اقتصادی کشور برداشته خواهد شد.رئیس 
جمهور در بخش دیگری از سخنان خود به برخی معضلات 
پایتخت نیز اشاره کرد و با بیان اینکه روند فعلی توسعه تهران 
هیچ تناسبی با منابع، ظرفیت ها و زیرساخت های آن ندارد و 

ادامه این وضعیت زندگی در این شهر را برای مردم آن غیر 
ممکن خواهد کرد، اظهار داشت: در این راستا ما از راهکارها و 
برنامه های علمی و قابل اجرا برای اصلاح وضعیت فعلی 
پایتخت و همچنین رفع معضلات آن استقبال خواهیم کرد و 
نقش مجمع نمایندگان استان تهران نیز در این زمینه بسیار 

حائز اهمیت خواهد بود.
پیش از سخنان رئیس جمهور در این جلسه، اعضای مجمع 
و  دیدگاه ها  نظرات،  بیان  به  تهران  استان  نمایندگان 
درخواست های خود از دولت از جمله درباره تخصیص منابع 
لازم به پایتخت در بودجه متناسب با سرانه جمعیتی و تعدد 
معضلات و نیازهای زیر ساختی، حمل و نقلی و محیط زیستی، 
سامانه محور شدن کلیه عملکردهای اقتصادی دستگاه های 
اجرایی به منظور مقابله با فساد، ساماندهی اتباع بیگانه، لحاظ 
بخش کشاورزی و روستا در بودجه دستگاه های اجرایی، لزوم 
رصد روزانه قیمت کالاهای اساسی، ایجاد مرکز پایش اجرای 
برنامه هفتم توسعه، ایجاد تمهیدات لازم به منظور مهاجرت 
معکوس نیروی کار ماهر از تهران به استان های مبدا، ضرورت 
برنامه ریزی لازم برای مقابله با آسیب های نوظهور اجتماعی، 
تعیین تکلیف محدوده تهران با شهرستان های اطراف، اهتمام 
دولت به تکمیل پروژه های نیمه کاره استان تهران به ویژه در 
بخش بهداشت و درمان، ضرورت ارتقای ظرفیت اداری استان 
تهران، ترسیم الگوی صحیح حمل و نقل عمومی شهری و 
ترویج استفاده از آن، فراهم کردن زیرساخت های دورکاری در 
شهر تهران در راستای تمرکز زدایی و تقدیر از رویکرد مردمی 
و وفاق محور رئیس جمهور و همچنین مواضع مقتدرانه وی 

در دفاع از جبهه مقاومت پرداختند.

رئیس جمهور: 

توافق های خوبی در سفرهای اخیر به کشورهای منطقه داشتیم

وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد: دانه درشت ها علیه اجرای قانون مالیات های 
مستقیم جوسازی و با اظهارات نادرست دولت را متهم به دخالت در حساب های 
مردم می کنند؛ اما اینگونه نیست و هدف آنهایی هستند که فرار مالیاتی دارند و 

دولت با حساب مردم کاری ندارد.
 »عبدالناصر همتی« روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع 
خبرنگاران در پاسخ به سوالی درباره حاشیه های پیش آمده در خصوص اجرای 
مواد 1۶9 و 1۶9 مکرر قانون مالیات های مستقیم افزود: اتصال سازمان امور 
مالیاتی به حساب ها هیچ اشکالی ندارد، اما دانه درشت ها حرف بدی زده بودند و 

گفته بودند که دولت می خواهد دست به حساب مردم ببرد.
وی افزود: اصلا چنین چیزی نیست و دولت با حساب مردم کاری ندارد، سازمان 
امور مالیاتی به موجب قانون در برنامه هفتم پیشرفت موظف است اطلاعات مربوط 
به بانک ها، شهرداری ها و غیره را به صورت برخط داشته باشد و این اقدام برای 

جلوگیری از فرار مالیاتی است، نه دخالت در امور مردم.
همتی اضافه کرد: به نظر می رسد آنهایی که قصد فرار مالیاتی دارند و دانه 

درشت ها، علیه اجرای این قانون تبلیغات می کنند.
وی در واکنش به این پرسش که آیا اجرای این قانون تاثیری در دهک بندی های 
جامعه خواهد داشت، گفت: این مساله به طور قطع در دهک بندی جامعه تاثیری 
ندارد و بار دیگر تاکید می کنم که هدف آنهایی هستند که فرار مالیاتی دارند و این 

اقدام ربطی به مردم ندارد.
وزیر امور اقتصادی و دارایی در پاسخ به پرسش دیگری در خصوص سیاست های 
این وزارتخانه برای کاهش نرخ سود بانکی نیز گفت: سود بانکی باید کاهش پیدا 
کند و نگاه فعلی قابل تحمل نیست و نظر وزارت اقتصاد و بانک مرکزی این است 

که به تدریج نرخ سود بانکی را پایین بیاوریم.
به گفته وی، اگر در بلند مدت سود بانکی بالا باشد، به طور قطع در تورم تاثیر خواهد 
گذاشت و تلاش وزارت امور اقتصادی و دارایی و بانک مرکزی پایین آوردن نرخ 

سود بانکی است.
مواد 1۶9و 1۶9 مکرر قانون مالیات های مستقیم در راستای مبارزه با فرار مالیاتی 

به سازمان امور مالیاتی این اجازه را داده است تا حساب ها و اطلاعات مالی مودیان 
را مورد بررسی قرار دهد تا با شفافیت سازی جلوی فرارهای مالیاتی گرفته شود.

طبق این مواد قانونی، همه اشخاص حقوقی که اقدام به فعالیت های اقتصادی و 
تجاری در فصول مختلف سال می کنند، موظف به ارائه صورت های مالی و 
معاملاتی خود به سازمان های مالیاتی هستند و این امر در راستای محاسبه مالیات 

ستانی عادلانه است.
سازمان امور مالیاتی در چند سال گذشته با به روز رسانی سامانه های متعدد توان 
خود را برای بستن راه های فرار مالیاتی قرار داده است و در همین راستا سامانه 
مودیان و پایانه های فروشگاهی را اجرایی کرده است تا هر گونه خرید و فروش 

در این سامانه ثبت و صورت حساب ها به صورت الکترونیکی صادر شود.
سازمان امور مالیاتی کشور از روش سنتی دریافت مالیات که مبتنی بر چانه زنی 
بین مودیان و ممیزان بوده، به سمت داده محوری و هوشمندسازی حرکت کرده 

است و بر اساس مستندات و صورتحساب ها، مالیات را به صورت عادلانه دریافت 
می کند که این امر موجب رضایت اصناف و مشاغل است.

این سازمان با ایجاد دفتر حسابرسی سیستمی، تولید اظهارنامه برآوردی، اجرای 
قانون پایانه های فروشگاهی و سامانه مودیان و سیستمی شدن فرآیندهای مالیاتی 
به دنبال حکمرانی داده و شناسایی فراریان مالیاتی است. ضمن اینکه این سازمان 
بارها اعلام کرده است که اولویت در مالیات ستانی مبارزه با فرار مالیاتی دانه درشت 
 ها و سوپر میلیاردرهاست و در این زمینه بسیار مصمم بوده و هیچ نوع مماشاتی 

ندارد.
»عبدالناصر همتی« وزیر امور اقتصادی و دارایی در 11 مهر امسال نیز در نخستین 
اجلاس مدیران مالیاتی سراسر کشور در دولت چهاردهم با انتقاد از فرارهای مالیاتی 
اعلام کرد که شناسایی فراریان مالیاتی باید بر اساس داده محوری و اسناد با 

همکاری سازمان مالیاتی و بانک مرکزی انجام شود.
طبق گفته وی، گردش مالی و نقدینگی عده ای در بانک مرکزی بالاست، افرادی 

که هویت تجاری ندارند اما مبالغ کلانی را جابه جا می کنند.
وی همچنین بر کاهش فشار بر مشاغل و حقوق بگیران تاکید کرد که در همین 
راستا با تصویب دولت و بر اساس وعده رئیس جمهور، میزان معافیت مالیاتی درآمد 
سالیانه مشمول مالیات اصناف و مشاغل در لایحه بودجه 1404، با 100 درصد 

افزایش نسبت به سال جاری به 200 میلیون تومان رسید.
»سیدمحمدهادی سبحانیان« رئیس سازمان امور مالیاتی نیز درباره فرارهای 
مالیاتی گفته است که شرکت های بزرگی با دهها هزار میلیارد تومان سودآوری، 
مالیات پرداخت نمی کنند؛ حاکمیت باید کمک کند تا مالیات ستانی عادلانه و بر 

اساس داده محوری دریافت شود.
طبق گزارش سازمان امور مالیاتی، اکنون ۷3 درصد از مالیات مشاغل صفر و 90 
درصد مشاغل زیر 20 میلیون تومان است، از این رو نگرانی برای مشاغل و حقوق 
بگیرانی که به صورت ماهانه و فصلی مالیات پرداخت می کنند، وجود ندارد و تنها 
فشار بر فراریان مالیاتی است که با گردش های مالی بالا، مالیات حداقلی را پرداخت 

نمی کنند.

سخنگوی دولت گفت: سقف معافیت مالیات در بودجه امسال از 12 میلیون تومان به 
24 میلیون تومان افزایش پیدا کرده است.

به گزارش خبرنگار مهر، فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت در حاشیه جلسه امروز دولت 
و در جمع خبرنگاران در خصوص گرانی نان گفت: بودجه در حال آماده شدن برای ارسال 
به مجلس شورای اسلامی است، سوالات شما در خصوص اعداد و ارقام توسط رئیس 

سازمان برنا مه و بودجه بعد از ارسال به مجلس پاسخ داده خواهد شد.
وی ادامه داد: کلیات بودجه در جلسات فشرده مورد برسی قرار گرفته است. یکی از اصول 
دولت عدالت است و تلاش شده در لایحه بودجه نیز این مهم مورد توجه قرار بگیرد و 
اقشاری که در دهک های پایین تر هستند آسیبی را نبینند. سقف معافیت مالیات در بودجه 

امسال از 12 میلیون تومان به 24 میلیون تومان افزایش پیدا کرده است.
وی ادامه داد: افرادی که حقوق آنها کمتر از 24 میلیون تومان باشد هیچ مالیاتی را 

پرداخت نخواهند کرد این عدد در بودجه سال گذشته 12 میلیون تومان بوده است.
سخنگوی دولت ادامه داد: به دلیل بررسی بودجه، تصویب مصوبات و انتصابی استانداران 

انجام نشد. دیروز هم استاندار اصفهان و رئیس سازمان مدیریت انتخاب شدند.
مهاجرانی در خصوص گرانی نان نیز گفت: هیچ گونه افزایشی در قیمت آرد و گندم 
نداشته ایم آن چیزی که اتفاق افتاد افزایش دستمزد بود که طبیعتاً سازمان تعزیرات وارد 
عمل می شود، همانگونه که بارها اعلام شده سر معیشت مردم با کسی شوخی نخواهیم 
داشت.وی در خصوص استانداران نیز گفت: کارگروه های در داخل وزارت کشور برای 
تعیین استانداران تشکیل شده است و رزومه های که برای تصدی استانداری به این 
کارگروه ها می رسد از همه سبک و سیاق سیاسی هستند اما طبیعتاً همه استانداران با هر 
گرایش سیاسی که باشند بر میثاق دولت پایبند هستند و همه بر اساس عدالت و انصاف 

دو شعار آقای پزشکیان کار خواهند کرد.
سخنگوی دولت تاکید: مردم عزیز ایران آدم ها را بعد از عملکردشان قضاوت کنید. 

همانگونه که دید وزرا نیز عملکردی در چهارچوب دولت دارند.
سخنگوی دولت درباره اعتراض بازنشستگان برای پرداخت نشدن معوقات آنها، نیز 
گفت: یک راه این است که بگوییم که همین الان حق بازنشستگان را می دهیم. یک 
وقت می گوئیم ظرف بودجه محدود است. باید واقعیات را به جامعه گفته و اولویت بندی 
انجام دهیم. در برنامه و بودجه همین اولویت بندی در حال انجام است، ولی نباید بار 
اضافه برای دولت ایجاد شود. هیچ نقص و خللی متوجه مردم نیست و دستبوس 
پرستاران، گندمکاران، معلمان و بازنشستگان هستیم، ولی ظرف بودجه دولت محدود 

است. ما اعتراض مردم را می بینیم، اما باید در پرداخت ها اولویت بندی کنیم.
مهاجرانی درباره پیگیری رفع فیلترینگ و همچنین پیوستن به FATF بیان کرد: 
فیلترینگ و پیوستن ایران به FATF در حال پیگیری است. ممکن است این سوال 
مطرح باشد که چرا این مسائل زمان بر است. برگرداندن موضوعات از شوراها و قوانین 
زمان بر است، ولی رئیس جمهور بر همان عهدی که بستند هستند و آنها دنبال می شود

مهاجرانی درباره انتخاب استانداران گفت: کارگروه هایی در داخل وزارت کشور تشکیل 
شده و افرادی که معرفی می شوند از سلیقه های مختلف سیاسی هستند اما همه 
استانداران بر میثاق دولت پایبند هستند.سخنگوی دولت بیان کرد: همه استانداران بر 
مبنای عدالت محوری و بر مبنای انصافی که دو شعار دکتر پزشکیان است مصمم هستند. 
آدم ها را بعد از عملکردشان قضاوت کنید.وی با اشاره به تهدیدات رژیم صهیونیستی 
علیه ایران گفت: ما با کسی دعوا نداریم؛ کشور ما یکی از کشورهایی است که مردم آن 
به یاد دارند ما هشت سال برای دفاع از مرز و بوم خود جنگیدیم. اتفاقاً ایران یکی از 
قربانیان سلاح های شیمیایی است. هیچ کس فراموش نمی کند که سردشت، منطقه ای 
مسکونی، مورد بمباران شیمیایی قرار گرفت.مهاجرانی بیان کرد: با وجود تمام این 
شرایط، همچنان می گوئیم که ما مدعی صلح هستیم و داعیه دار آنیم. به همین دلیل، با 
وجود تمام نگرش هایی که وجود دارد، ما پیشگام صلح بوده ایم. با این حال، گاهی دیگران 
هستند که باید پیش قدم شوند.سخنگوی دولت با اشاره به اینکه دنیا بداند این دم شیر 
است، با ایران بازی نکنند. ایران را در معرض امتحان قرار ندهند؛ چرا که نتیجه ی بدی 
خواهند دید، تصریح کرد: ایران در دفاع از مرزهای خود و عزتش با هیچ کس شوخی 
ندارد و در این مورد استثنایی قائل نخواهد شد. ما به شدت خواهان صلح هستیم و تلاش 

می کنیم صلح و آرامش را برای مردم خود و جهان به ارمغان بیاوریم.

یک اقتصاددان گفت: دستور رئیس جمهور برای شفاف سازی پایش های مالیاتی، 
همان موضوعی است که در قانون مالیات های مستقیم آمده، مسئولان مالیاتی 

باید پاسخ دهند چرا تا امروز قانون را اجرا نمی کردند.
وحید شقاقی شهری کارشناس اقتصادی در گفتگو با خبرنگار مهر، در مورد انتشار 
خبر دستور رئیس جمهور برای سرکشی به حساب های عموم مردم برای اخذ مالیات 
اظهار کرد: نکته اول که باید به آن اشاره کرد این است که در همه جای دنیا نظام 

مالیاتی همه این بررسی ها و پایش ها را انجام می دهد و عملاً از نهادهای مختلف 
داده و اطلاعات را دریافت می کند.

وی افزود: این موضوعی که به نقل از رئیس جمهور در این چند روز منتشر شده 
بحث امروز و دیروز نیست بلکه بحثی است که در گذشته در قانون ذکر شده بود اما 
یا کامل اجرا نمی شده یا به آن بها داده نمی شد که رئیس جمهور خوشبختانه بر 

اجرای صحیح این قانون تاکید کرده است.

شقاقی شهری ادامه داد: در واقع شفاف سازی اقتصاد که مورد تاکید رئیس جمهور 
قرار گرفته بر اساس اجرای مواد 1۶9 و 1۶9 مکرر قانون مالیات های مستقیم برای 

مبارزه با فرار مالیاتی است که به نظر من دستور بسیار خوبی است.
وی اضافه کرد: بنابراین بررسی تراکنش های مالی مشکوک در راستای شناسایی 
فراریان مالیاتی، از گذشته در قانون وجود داشته است و جزو وظایف قانونی سازمان 

امور مالیاتی است؛ این مهم مغفول مانده و با جدیت پیگیری نشده است.

وزیر امور اقتصادی و دارایی:

 تلاش دولت یافتن فراریان مالیاتی است

 سخنگوی دولت: 

سقف معافیت مالیاتی به ۲۴ میلیون تومان افزایش پیدا کرد

رئیس جمهور بر اجرای قانون تاکید کرده است

هیاهوی فراریان مالیاتی
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 موافقتنامه تجارت آزاد با اوراسیا
 تا ژانویه باید نهایی شود

معاون سازمان توسعه تجارت گفت: در حال حاضر موافقتنامه تجارت آزاد بین ایران و 
اوراسیا در مجلس است که امیدواریم تا قبل از ژانویه )بهمن( در مجلس نهایی و ابلاغ 

شود.
محمدصادق قنادزاده معاون ارتقای کسب وکارهای بین المللی سازمان توسعه تجارت 
ایران، در گفت وگو با خبرنگار مهر درباره زمان ابلاغ موافقت نامه تجارت آزاد بین ایران 
و اوراسیا اظهار کرد: در حال حاضر موافقت نامه تجارت آزاد بین ایران و اوراسیا در 
مجلس در دست بررسی قرار دارد. امیدواریم تا قبل از ژانویه )بهمن( در مجلس نهایی 
و ابلاغ شود.وی با اشاره به اینکه کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا سالانه 400 
میلیارد دلار واردات دارند، افزود: بعد از اجرایی شدن این پیمان، ۸۷ درصد کالاهایی که 
بین کشورهای عضو اتحادیه اوراسیا معامله می شود مشمول تجارت آزاد خواهد شد.

قنادزاده با بیان اینکه اقتصاد ایران و کشورهای عضو این اتحادیه مکمل یکدیگر است، 
گفت: واردات ایران از کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی اوراسیا بیشتر شامل نهاده ها 
و کالاهای اساسی است و کالاهای صادراتی ما به این اتحادیه نیز اغلب کالاهایی با ارزش 

افزوده بالا است.

شهرداری آران و بیدگل در نظر دارد به استناد مصوبات ذیل با روش مناقصه به بخش خصوصی به صورت جداگانه طبق آیین نامه مالی شهرداری ها براساس شرایط مندرج 
در اسناد و مدارک و شرایط مناقصه از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به شرح جدول ذیل اقدام نماید:

شماره رديف
مصوبه

مدت اجرا مبلغ اعتبار )ريال(عنوان پروژهتاريخ مصوبه
)ماه(

32.00.000.0009خرید جدول و بلوک فرش رفیوژ  وسط و پیاده روهای بلوار دانشگاه113511403/7/17

48.000.000.0009اجرای جدول و بلوک فرش رفیوژ وسط و پیاده روهای بلوار دانشگاه213511403/7/17

22.000.000.0009خرید جدول و بلوک فرش رفیوژ وسط و پیاده روهای بلوار احمدآباد313511403/7/17

18.000.000.0009اجرای جدول و بلوک فرش رفیوژ وسط و پیاده  روهای بلوار احمدآباد413511403/7/17

17.000.000.0009خرید و اجرای جدول و بلوک فرش رفیوژ وسط بلوار شهید قاسم پور513511403/7/17

خیابان 613511403/7/17 )حدفاصل  مفتح  خیابان  فرش  بلوک  و  جدول  اجرای  و  خرید 
حضرت ابوالفضل و خیابان چهارسوق(

35.000.000.0006

200.000.000.0006خاکبرداری و خاکریزی بلوار مادر713511403/7/17

بلوار 813511403/7/17 زیرسازی  با  همراه  تونان  مخلوط  تخلیه  و  حمل  بارگیری،  تهیه، 
شهیدان الماسی

30.000.000.0006

35.000.000.0009خرید آسفالت بلوار شهیدان الماسی913511403/7/17

خرید آسفالت کوچه های موعود7، سجادیه، ایثارهای 16 و 11 و 18 و 1013511403/7/17
10، میثاق 3 و 9 و 15، فرهنگ 1، حکمت 4 و 6، کوچه سوم خیابان 
بقیه اله، خیابان امید و کوچه های متصل )کوچه هشت دستگاه و جنب 

مدرسه امید(، کوچه حجاب 18 و 3

65.000.000.0006

1- دادن سپرده ای  جهت هریک از آگهی ها که از پنج درصد مبلغ کل برآورد کمتر نباشد به صورت نقد یا اسناد خزانه یا ضمانت نامه بانکی.
2- برندگان اول و دوم و سوم مناقصات هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

3- شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است.
4- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط به موضوع پروژه در اسناد مناقصات است.

www. 5- کلیه مراحل برگزاری مناقصات از دریافت و تحویل اسناد مناقصات تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس
setadiran.ir انجام خواهد شد.

آگهي مناقصه )مرحله اول(

محسن صانعي شهردار آران و بیدگل

ت اول
نوب

فراینـد ممیزی برخی از اسـتانداردهای مدیریـتی در فولاد 
هرمـزگان در بـازه زمـانی 21 تـا 23 مهـر ماه بـا موفقیت 

انجام و ۶ گواهینامه استاندارد این شرکت تمدید شد.
مرضیـه حمیـدی مدیر مهنـدسی صنایع فـولاد هرمزگان 
بـا اعـلام ایـن خبـر گفـت: شـرکت فـولاد هرمـزگان، بـا 
پیشینـه ای راسـخ در صنعت فولاد، نـه تنها به تعهدات خود 
در قبال اسـتانداردهای بین المللی پایبند بوده اسـت، بلکه 
تلاش های مسـتمری نیـز در جهت بهبود مسـتمر و فراتر 
از ایـن الزامـات داشـته و تمدیـد سـالانه گواهینامـه  

استانداردها، نمادی از این اراده و تلاش است.
وی افـزود: در عصـر رقابـت جهـانی، حفظ اسـتانداردها و 
بهبـود مسـتمر کیفیت، سـلامت، ایمنی و محیط زیسـت، 
بـرای شـرکت فـولاد هرمـزگان، موجبـات دسـتیابی بـه 
مزیت رقابتی پایـدار را فراهم می آورد. تمدید گواهینامه ها 

در شرکت نشان دهنده تعهد به کیفیت است.
هرمـزگان  فـولاد  شـرکت  صنایـع  مهنـدسی  مدیـر 
خاطرنشـان کـرد: گواهینامـه  اسـتانداردها و خطـوط 

راهنمـای اخـذ شـده از سـال 1394 تاکنـون شـامل 
سیسـتم  های مدیریـت کیفیـت )ISO 9001(، مدیریت 
و  ایمـنی  مدیریـت   ،)ISO14001( محیط زیسـت 
بهداشـت شـغل )ISO 45001(، مدیریـت ادعـای 
مشـتریان )ISO10002(، مدیریـت رضایـت مشـتری 
 ، )ISO 50001( مدیریـت انـرژی ، )ISO10004(
مدیریـت کیفیـت آزمایشـگاه )ISO 1۷025( و مدیریت 

شایستگی و توسعه کارکنان )ISO10015(  است.
مدیـر مهندسی صنایع شـرکت فـولاد هرمـزگان در پایان 
خاطرنشـان کرد: فولاد هرمزگان بـا تمدید گواهینامه های 
اسـتاندارد، تعهـد خـود را به کیفیـت در تمام ابعاد سـازمان 
نشـان داده است. این شـرکت با بهبود مستمر در فرایندها 
، تـلاش می کنـد تا در آینـده نیز اسـتانداردهای جدیدتری 
را بـه ویـژه در قالـب بازطـراحی فرایندهـای کسـب و کار 
پیاده سـازی کنـد و همچنیـن به جسـتجو و بـه کارگیری 
راهکارهـای جدیـد بـرای رویـارویی بـا چالش هـای آتی 

ادامه دهد.

مدیر مهندسی صنایع شرکت فولاد هرمزگان: 

گواهینامه 6 استاندارد فولاد هرمزگان با موفقیت تمدید شد

 اسـتان خوزسـتان به واسـطه جنـگ و نقش مهـمی که در 
تأمین اقتصاد کشـور داشـته اسـت ، با انواع عقب ماندگی ها 
و محرومیت هـا روبـرو بـوده اسـت. همین موضـوع باعث 
می شـود مسـئولین برای انجـام تکالیف و مسـئولیت های 
اجتمـاعی به میـدان بیاینـد. مسـئولیت هایی کـه می تواند 
بسیاری از مناطق اسـتان را از خمودگی خارج کند و توسـعه 

، آبادانی و آسایش و رفاه را به مردم هدیه کند.
شـرکت فـولاد خوزسـتان یـکی از مهم تریـن قطب هـای 
صنعـتی اسـتان ، نزدیـک بـه یـک دهـه اسـت بـا انجـام 
فعالیت هـای عام المنفعـه در قالب عمل به مسـئولیت های 
اجتمـاعی ، توانسـته بارقه های امیـد را در دل مردم زنده نگه 

دارد.
 ایـن شـرکت هر سـاله بـا اجـرای پروژه های مختلـف ، به 
مـردم به ویژه سـاکنان  مناطـق محروم این نویـد را می دهد 
کـه دارای حـامی هسـتند. حامی کـه به وقت سیـل ، وقت 
زلزله ، کرونا ، توجه به ورزش ، اشـتغال زایی ، تأمین جهیزیه 
، تأمین سبدهای معیشتی ، نوشت افزار ، بسته های آموزشی 
و جاده سـازی پای کار مردم اسـت. و نامی درخشـان را برای 
خود در راسـتای مسـئولیت های اجتماعی دسـت و پا کرده 
اسـت . کـه بـه قـول یـکی از معاونیـن شـرکت ، در فـولاد 
خوزسـتان سـوال نمی شـود که برای اجرای پروژه های عام 
المنفعه چقدر اعتبار نیاز اسـت ، بلکه آسـتین ها را بالا می زنند 

و به میدان می آیند ، تا لبخند را مهمان محرومین کنند.
بایـد گفـت شـرکت فـولاد خوزسـتان در یـک دهـه اخیـر 
فعالیت هـای بزرگی در عمـل به مسـئولیت های اجتماعی 
انجـام داده اسـت که می تـوان به اصـلاح جاده های پر خطر 
در بلوار سیصد دسـتگاه ، میدان بنکداران و جاده قلعه چنعان 
به کانتکس اشـاره داشـت. همچنین برکات و اثرات ساخت 
و نگهداری ورزشـگاه بزرگ  شـهدای فـولاد در کنار فعالیت 
باشـگاه فرهنـگی ورزشی فـولاد خوزسـتان در حوزه هـای 
فرهنـگی ، ورزش ، سـلامتی و قهرمـانی ، پیشـگیری از 
آسیب هـای اجتماعی ، اشـتغال زایی و حـتی هویت بخشی 
به اسـتان خوزسـتان ، اقدامی غیرقابل وصف است.ساخت 

پـل فـولاد بـرای رفـع مشـکلات ترافیـکی اهواز ، سـاخت 
درمانـگاه تخصصی در منطقه قلعه چنعان ، اهدای سـالیانه 
یکصد سـرویس جهیزیه کامل به زوجیـن کم برخوردار که 
ایـن مهـم هر سـال بـا افزایش روبـرو اسـت در کنار کمک 
بـه آزادی زندانیان معسـر ، بخـش دیگـری از فعالیت های 

ماندگار شرکت فولاد خوزستان است.
 عمـل به مسـئولیت های اجتماعی در شـرکت 
فـولاد خوزسـتان یـکی از اولویت هـای کاری 

است
امیـن ابراهیـمی در سـومین آیین مهر و مهربـانی رزمایش 
بـزرگ اهـداء ۶ هزار بسـته آمـوزشی به دانش آمـوزان کم 
برخـوردار خوزسـتان کـه صبح امروز سـه شـنبه ) 24 مهر 
1403 ( برگـزار شـد ؛ اظهار کرد: مجموعه فولاد خوزسـتان 
یک مجموعه تولیدی در راسـتای توسـعه پایدار است. یکی 
از اقدامـات مهـم ایـن شـرکت توجـه بـه مسـئولیت های 
اجتماعی و جامعه پیرامونی خود می باشـد. که در چند دهه ی 
اخیـر اقدامـات و عملکرد شـرکت فـولاد خوزسـتان در این 
زمینه قابل شهود اسـت.مدیرعامل شرکت فولاد خوزستان 
بـا بیـان اینکـه یـکی از اقدامات نهادینه شـده این شـرکت 
عمـل به مسـئولیت های اجتماعی به ویژه اهداء بسـته های 
آمـوزشی اسـت   ؛ گفت: عمـل به مسـئولیت های اجتماعی 
در شـرکت فولاد خوزسـتان یکی از اولویت های کاری است. 
اهـداء ۶ هـزار بسـته آمـوزشی نشـان دهنـده توجه بـه امر 
آموزش و جدی گرفتن آن در راسـتای سـاختن ایران قوی 
است.وی افزود: متاسفانه در استان خوزستان دانش آموزانی 
وجـود دارنـد که از حداقل های آموزشی محروم هسـتند که 
در این راسـتا سـعی کرده ایم با فراهم  سـازی این شـرایط در 

توسعه ی فعالیت های آموزشی مؤثر واقع شویم.
ابراهیـمی تصریح کرد: در تابسـتان امسـال شـرکت فولاد 
خوزسـتان با شـرایط تولیدی سـختی به دلیل بحران انرژی 
روبـرو بـوده  اسـت کـه متاسـفانه تولید زیـادی را از دسـت 
داده ایـم. همچنیـن در زمسـتان نیز این شـرکت با مشـکل 
کمبود گاز مواجه اسـت. اما با همین شـرایط سخت ، در کنار 

مـردم خواهیـم مانـد زیرا اعتقـاد داریـم این مردم جـزئی از 
خانـواده و جامعـه مـا بـه شـمار می رونـد کـه وظیفـه خود 
می دانیـم در زمـان چالش کنار آن ها بایسـتیم ، همانطور که 

در زمان رونق و توسعه کنار ما ایستاده اند.
ایـن مقـام مسـئول در صنعـت فـولاد خوزسـتان در پایـان 
سـخنان خـود خاطرنشـان کـرد: ایـن شـرکت در انجـام 
مسئولیت های اجتماعی مثل اهداء جهیزیه و سرمایه گذاری 
در حـوزه زیـر سـاخت ها بسیـار فعال بوده اسـت کـه در این 
راسـتا جاده سـازی در قلعه چنـان را برای مـردم این منطقه 
به سـرانجام رساند. از این رو امیدواریم با همدلی و همفکری 
مجموعـه فـولاد خوزسـتان و مجموعـه مدیریتی اسـتان 
آینـده ای پـر توان و موفق را در این شـرکت صنعتی شـاهد 

باشیم.
 فولاد خوزسـتان عمل به حوزه مسـئولیت های 

اجتماعی را یک تعهد قلبی و دلی می داند
علیرضـا مخبـر دزفـولی نیـز در ایـن آییـن بـا اشـاره بـه 
حمایت هـای همه جانبـه هیئـت مدیـره و مدیرعامـل این 
شـرکت ؛ اظهار کرد: در راسـتای محرومیت زدایی در مناطق 
کـم برخـوردار هـر زمان تصمیـم بـه انجـام کاری در فولاد 
خوزسـتان گرفتـه می شـود مدیران این شـرکت همیشـه 

پشتیبان این امر بوده اند.
قائم  مقام مدیرعامل شـرکت فولاد خوزستان افزود: علیرغم 
وضعیـت تحریم هـای اعمـال شـده بـر ضد شـرکت فولاد 
خوزسـتان و همچنیـن محدودیت هایی انرژی که در سـال 
جاری پیش آمده بود ، باعث شـد تا فولاد خوزسـتان 21 روز 
بـدون تولیـد و بیش از 2 مـاه با تولید 10 درصدی و همچنین 
در یـک مقطـع کوتاه بـا تولید 50 درصـدی روبرو شـود. اما 
بایـد گفت که در حوزه مسـئولیت های اجتمـاعی با افزایش 

تعهد روبرو بوده  است.
ایـن مقام مسـئول در صنعت فولاد خوزسـتان بیـان کرد: در 
مراسـم اهداء جهیزیه به زوج های جوان که در سـال گذشته 
برگزار شـد ، اعلام کردیم که عمل به حوزه مسـئولیت های 
اجتمـاعی را یک تعهد قلـبی و دلی می دانیم و قطعا در سـال 
جـاری هـم ایـن مهـم رخ خواهـد داد و درنهایـت جهیزیه 

زوج های کم بضاعت را تهیه خواهیم کرد.
قائـم مقـام مدیرعامـل شـرکت فـولاد خوزسـتان در پایان 
سـخنان خود خاطرنشـان کرد: خوشبختانه سالانه توجه به 
مسـئولیت های اجتمـاعی در فولاد خوزسـتان رو به افزایش 
بـوده اسـت. به گونه ای که از 3 هزار بسـته آمـوزشی اهدائی 
در سـال گذشـته به ۶ هزار بسـته در سـال جاری رسیده ایم. 

همچنیـن لازم بـه ذکـر اسـت بـرای تجهیـز کلاس هـای 
مـدارس مناطـق محـروم درویشیـه در هفتـه ی آینـده و با 
حضـور مسـئولین وسـایلی از قبیـل میـز و صنـدلی و لوازم 

گرمایشی را اهدا خواهیم کرد.
 رشـد ۲ برابری جهت تهیه بسـته آموزشی به 
دانش آموزان کـم برخوردار علیرغم محدودیت 

انرژی و کاهش تولید
محمـد جامـعی نیز با بیان اینکه این شـرکت هر سـاله خود 
را در اجرای مسـئولیت های اجتماعی متعهد می داند ؛ اظهار 
کـرد: فـولاد خوزسـتان در کنـار مسـائل تولیدی و زیسـت 
محیـطی و توسـعه ، خـود را متعهد به اجـرای انجام تکلیف 
مسـئولیت های اجتمـاعی دانسـته و ایـن مهـم جـزء 

برنامه  های کلیدی فولاد خوزستان است.
مدیر روابط عمومی شـرکت فولاد خوزسـتان بیـان کرد: در 
۶ ماهه نخسـت سـال جاری علیرغم اینکه تولید فراوانی را 
از دسـت دادیـم ؛ امـا متعهدانـه در سـومین رزمایش بزرگ 
اهداء ۶ هزار بسـته  آمـوزشی به دانش آمـوزان کم برخوردار 
مناطق محروم نسـبت به سـال گذشـته با رشـد 2 برابری 
روبـرو بوده ایـم. و متعهدانـه با حمایت مدیران این شـرکت 
ایـن اقـدام مومنانـه را بـه نحـو مطلوب تـری به سـرانجام 
رسـاندیم.این مقـام مسـئول در صنعت فولاد خوزسـتان در 
پایان سـخنان خود خاطرنشـان کرد: اهداء تهیه بسته های 
آمـوزشی به دانش آمـوزان کم برخوردار ، بی شـک می تواند 
نویدبخـش ایجـاد انگیـزه بـرای ادامه تحصیل ایـن دانش 
آموزان شودسردار حسن شاهوارپور ضمن تقدیر از برگزاری 
این رزمایش توسـط مدیران شـرکت فولاد خوزستان گفت: 
این حرکت خداپسـندانه نشـان دهنده اهمیت این شـرکت 
به موضـوع آموزش برای دانش آموزان کم بضاعت اسـت. 
و خوزسـتان نیازمند چنین فعالیت هایی در سراسر آن توسط 
مسـئولین می باشد.فرمانده سپاه حضرت ولیعصر خوزستان 
بـا محکـوم کـردن جنایـات رژیم صهیونیسـتی و کشـتار 
بی رحمانـه زنـان و کودکان ؛ بیان کرد: دشـمن قصـد دارد با 
ناامید کردن کشـورهای اسـلامی آن ها را به سـمت تعطیلی 

و ورشکسـتگی سـوق دهـد. اما درایت و اقتـدار رهبر معظم 
انقـلاب و لبیـک میلیون هـا نفـر با حضـور در نمـاز جمعه به 
اقامت رهبری ، یک وعده صادق دیگر را به جهانیان نشـان 

داد.
فرمانده سـپاه حضرت ولیعصر خوزسـتان بیان کـرد: امروز 
در کشـور علیرغـم تمـام تلاش دشـمن شـاهد بازگشـایی 
مـدارس و شـور و نشـاط در بین دانش آموزان هسـتیم. این 
در حـالی اسـت کـه از سـوی دیگر بـا تغییر دولـت و امکان 
تغییـر مدیران روبرو هسـتیم. اما اکنون با فضـای همدلی و 
همـکاری کـه در کشـور رواج پیدا کرده اسـت قطعا لشـکر 
دشـمن ، کاری از پیـش نخواهـد بـرد.وی با اشـاره به اینکه 
فضـای همـکاری و همـدلی بـه وجـود آمـده در کشـور به 
شرکت فولاد خوزسـتان هم سرایت کرده است ؛ اظهار کرد: 
اطمینـان داریـم که در نیمه دوم سـال ؛ با همـت کارکنان و 
مدیران این شـرکت ، عقب ماندگی تولید در فولاد خوزستان 
جبران خواهد شـد. زیرا اعتقـاد داریم مدیران در دین اسـلام 
بایـد تمام چالش ها و موانع را مدیریت کنند. که خدا را شـکر 
در فـولاد خوزسـتان با وجـود بیش از 1۶ هزار نیروی انسـانی 
فعـال به آینده و رکورد شـکنی ها در تولید بـه آن امید داریم.

فرمانده سـپاه حضرت ولیعصر خوزسـتان در پایان سخنان 
خـود خاطرنشـان کرد: رزمایشی که امروز توسـط شـرکت 
فـولاد خوزسـتان اجرایی شـد می تواند یک الگو برای سـایر 
دسـتگاه ها بـه شـمار آید. تـا با اجـرای آن شـاهد تحصیل 
تمـامی دانـش آمـوزان در سراسـر مـدارس اسـتان باشیم.

حجت السـلام و المسـلمین احمدرضا حاجتی در پایان آیین 
رزمایـش بزرگ اهداء ۶ هزار بسـته های آمـوزشی به دانش 
آمـوزان کـم برخـوردار اسـتان خوزسـتان ضمن تقدیـر از 
فعالیت های عام المنفعه شـرکت فولاد خوزستان در راستای 
مسـئولیت های اجتماعی گفت: این اقدام خداپسـندانه این 
شـرکت در راسـتای محرومیت زدایی باعـث تقویت روحیه 
نسـل آینـده کشـور بـرای ادامـه تحصیـل خواهـد شـد.و 
امیدواریم این اقدام توسـط تمامی مسئولین استانی صورت 

پذیرد.

 به گزارش روابط عمومی و امور اجتماعی شرکت آلومینای 
ایران مهندس احمد پورنادری در تشریح اجرای این پروژه، 
اظهارداشت: پروژه ملی توسعه پست 400 کیلوولت جاجرم 
با چشم انداز ارتقاء در سطح زیرساخت های شبکه برق که 
یکی از مولفه های اصلی پیشرفت صنعتی و رفاه اجتماعی 
در منطقه می باشد با مشارکت شرکت آلومینای ایران و 
شرکت برق منطقه ای خراسان به نیابت از شرکت توانیر و 

وزارت نیرو انجام شد.
مهندس پورنادری با اشاره به افزایش ظرفیت این پست، از 
200 مگاولت آمپر به 400 مگاولت آمپر در این پروژه، افزود: 

این کار در دو بخش طراحی، تهیه و نصب ترانسفورماتور 
دوم باظرفیت 200 مگاولت و طراحی، تهیه و اجرای ورودی 

ترانسفورماتور صورت گرفته است.
 سرپرست مدیریت توزیع برق و رکتیفایر شرکت آلومینای 
ایران گفت:اجرای این پروژه از شهریورماه 1401 آغاز و در 
خردادماه 1403 به اتمام رسید و اکنون در حال بهره برداری 

 است.
وی اظهار داشت: هزینه اجرای این پروژه بیش از 1۶5 
میلیارد تومان بود که از این میزان ۸2.5 میلیارد تومان سهم 

شرکت آلومینای ایران بوده است.

 در پایان ایشان مهمترین دستاوردهای پروژه را اینچنین 
عنوان داشتند:

- افزایش قابلیت اطمینان شبکه برق منطقه خراسان.
-افزایش قابلیت اطمینان شبکه برق داخلی در بخش 

کارخانه پودر آلومینا.
- افزایش قابلیت اطمینان شبکه برق داخلی در بخش 

کارخانه فلز آلومینیوم.
- افزایش ظرفیت توان الکتریکی )دیماند( در منطقه جاجرم

- افزایش ظرفیت توان الکتریکی )دیماند( به جهت مصرف 
داخلی در بخش کارخانه پودر آلومینا.

- افزایش ظرفیت توان الکتریکی )دیماند( در بخش 
کارخانه فلز آلومینیوم و در نتیجه افزایش تولید شمش 

آلومینیوم.
- ایفای مسئولیت اجتماعی شرکت آلومینای ایران به 
منظور جلوگیری از خاموشی های احتمالی در مناطق 

جاجرم، گرمه و... .
- انجام اولین گام اصلی در جهت توسعه کارخانه آلومینیوم 

جاجرم فاز دوم و سوم.
- توسعه زیرساخت جهت پیشرفت سایر صنایع در منطقه 

جاجرم.

 امین ابراهیمی مدیرعامل: 

شرکت فولاد خوزستان، رسیدگی به جامعه اطراف را یک اصل توسعه ای برای خود می داند

پروژه ملی توسعه پست ۴۰۰ کیلوولت جاجرم با مشارکت شرکت آلومینای ایران اجرا شد

روابط عمومي شركت توزیع نیروي برق استان همدان

آگهي فراخوان مناقصه  عمومي یك مرحله اي 
شماره 1403/21
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ذيصلاح و واجدين شرايط دعوت به عمل مي آيد طي مدت 5 روزازتاريخ انتشارآگهي با مراجعه به سامانه تداركات الكترونيكي دولت)ستاد(به نشاني اينترنتي WWW.setadiran.ir ، نسبت به واريزمبلغ 800000 ريال به حساب 

سپهرشماره  0205682793007نزد بانك صادرات شعبه مهديه همدان بنام شركت توزيع نيروي برق استان همدان و خريداسنادمناقصه اقدام نمايند. 
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رئیس اتحادیه مشاوران املاک تهران:
خرید و فروش ملک برای اتباع 

خارجی ممنوع است
 رئیـس اتحادیـه مشـاوران امـلاک تهـران گفت: هرچنـد خرید و فـروش ملک برای 
اتبـاع خـارجی ممنوع اسـت، اما مشـاهده می شـود که اتبـاع از طریق افـراد امین خود 

یا به صورت دستی قرارداد می نویسند که این نقاط ضعف باید برطرف شود.
 »کیانوش گودرزی« امروز )چهارشـنبه( در نشسـت خبری افزود: آنچه مسـلم اسـت 
اتبـاع زیـادی در کشـورمان حضـور دارند و باید شناسـه یکتا برای آنها در یک سـامانه 

جمع آوری شود تا بتوانیم قرارداد اجاره برایشان بنویسیم.
وی بیان داشـت: در ایـن زمینه شـاید قراردادهایی به صورت دسـتی نوشـته شـود که 
همانطـور کـه پیش از این نیز عنوان کردیم، نوشـتن قرارداد به صورت دسـتی ممنوع 

و تخلف است.
گودرزی تاکید کرد: ما خواسـتار شناسـایی اتباع خارجی و وارد شـدن مشـخصات آنها 
در سـامانه ها هسـتیم تـا نتواننـد از طریق افراد امیـن خود خرید و فـروش ملک انجام 

دهند.
وی مطـرح شـدن مـواردی همچـون حضـور 25 خانـواده اتبـاع در یک سـاختمان یا 
پشـت بام خـوابی آنان در سـطح شـهر را تکذیب کرد و اظهار داشـت: معتقـدم که باید 
بـرای اتبـاع از طریـق سـامانه ها اقدام کنیـم که از این طریـق بانک اطلاعـاتی از آنان 

خواهیم داشت.
ایـن مقـام صنـفی در ادامـه با اشـاره بـه رکود حاکـم بر بـازار خرید و فروش مسـکن 
اظهارداشـت: امروز اقشـار ضعیف از چرخه خرید مسـکن خارج شـده اند و مدت زمان 

انتظار خرید مسکن طبق آمارهایی که اعلام شده به بیش از ۷0 سال رسیده است.
وی خاطرنشـان کـرد: امسـال در موضـوع اجاره بهـا خـود مـردم با تعامل بـا یکدیگر 

مشکل را حل کردند و بین 15 تا 30 درصد افزایش نرخ اجاره داشتیم.
گودرزی معتقد اسـت در نیمه دوم سـال نیز اتفاق خاصی را در خروج مسـکن از رکود 

شاهد نخواهیم بود.
رئیس اتحادیه مشـاور املاک اسـتان تهران در ادامه با اشـاره به سـامانه های »کاتب« 
و »خودنویـس« گفـت: هیـچ یـک از ایـن سـامانه ها تاکنـون حـذف نشـده اند و قرار 

نیست حذف شوند.
وی بیـان داشـت: معتقـدم تعدد سـامانه ها ایجاد اشـکال کـرده و سـردرگمی مردم را 
بـه دنبـال دارد؛ بـر ایـن اسـاس بایـد بـه دنبـال یـک سـامانه واحـد باشیـم تـا مردم 

تکلیفشان را بدانند.
گـودرزی خاطرنشـان کرد: در سـامانه کاتـب فقـط مشـاوران امـلاک قادر به نوشـتن 
هسـتند، در این سـامانه شناسـایی واحد صنفی و بررسی مجوز آن نیز انجام می شـود، 
اما در سـامانه خودنویس متعاملین خارج از مشـاوران املاک می توانند خود به نوشـتن 

قرارداد بپردازند.
وی بـا تاکیـد بـر اینکـه سـامانه خودنویس یک قانون اسـت و بایـد اجرا شـود، اظهار 
داشـت: معتقـدم ادامـه فعالیت در این سـامانه حتی حقـوق دولت را نیـز از بین خواهد 
برد.بـه گفتـه این مقام صنفی، سـامانه های کاتـب و خودنویس تفاوت خـاصی ندارند 

و تنها تفاوت آنها در راحتی دسترسی است.
وی در ادامه به شناسـایی 2 هزار و 500 بنگاه غیرمجاز املاک در سـال گذشـته اشـاره 
کـرد و گفـت: بسیـاری از این واحدها پلمب شـدند اما در مقابـل می بینیم که متعاملین 
خـارج از مشـاوران امـلاک در حـال عقد قرارداد هسـتند که در این صـورت موضوعی 

تحت عنوان مشاور املاک مجوزدار یا فاقد مجوز معنا نمی یابد.
گـودرزی همچنیـن از شناسـایی حـدود ۸00 واحد مشـاور غیر مجاز در نیمه نخسـت 

امسال خبر داد.
وی در پاسـخ بـه ایرنـا در خصـوص انجام خرید و فروش ملک از سـوی بـرخی افراد و 
گروه هـا در کشـورهای همچـون قبرس، اسـپانیا ترکیه و غیره با تبلیغات گسـترده در 
فضای مجازی، تاکید کرد: ما در کشـور به دنبال جذب سـرمایه ها هسـتیم، اما کاری 
کـه ایـن دسـته از افـراد انجـام می دهند برعکس آن و اشـتباه اسـت و فعالیـت آنها را 

تایید نمی کنیم.
رئیـس اتحادیـه مشـاور املاک تهـران در ادامه با اشـاره به قانون الزام به ثبت رسـمی 
امـوال و معامـلات غیرمنقـول، اظهـار داشـت: این قانون از حدود هشـت سـال پیش 
بیـن مجلس و شـورای نگهبان و سـپس مجمع تشـخیص مصلحت نظـام در رفت و 
آمـد بـود تـا اینکـه تصویب شـد؛ چنـد بنـد از این قانـون مربوط بـه مشـاوران املاک 

است، معتقدم قانون خوبی بوده و از آن استقبال می کنیم.
وی گفـت: معتقدیـم با اجـرای این قانون مشـاوران امـلاک به جایگاه اصـلی خود باز 

خواهند گشت.
گـودرزی بـه طـور مثـال گفت: تبصـره 1 مـاده 3 این قانون بـر تعرفه های مشـاوران 
امـلاک تمرکـز دارد؛ در گذشـته تعرفه هـا بر اسـاس درصدی از فروش ملـک و به نرخ 
روز بود و شـایعه شـده بود که مشـاوران املاک مسـبب گرانی مسـکن هسـتند، اما در 
ایـن تبصـره مشـاوران درصـدی از ارزش معاملاتی را بـه عنوان حـق الزحمه دریافت 

خواهند کرد.
وی اظهـار داشـت: معتقـدم برای هر منطقه جغرافیایی و هر اسـتان بـا در نظر گرفتن 
شـرایط خـاص آن بایـد ایـن حق الزحمه تعیین شـود و اگر نـرخ آن در حـد اندازه های 

فعلی باشد، این اتحادیه نیز از آن حمایت خواهد کرد.

دومین قطار کانتینری چین پس 
از توافقات اخیر وارد ایران شد

بـا هماهنگی هـای انجـام شـده بیـن راه آهـن ایـران و کشـور چیـن دومیـن قطـار 
کانتینری چین پس از توافقات اخیر وارد ایران شد.

بـه گـزارش خبرگزاری مهـر به نقل روابط عمـومی راه آهن جمهوری اسـلامی ایران، 
محمدهـادی ضیـایی مهـر افـزود: ایـن قطـار با 24 واگـن حامـل 4۶ کانتینر لـوازم و 
قطعـات خـودرو بـا عبور از کشـورهای قزاقسـتان و ترکمنسـتان از مرز اینچـه برون، 
وارد و پـس از انجـام تشـریفات گمـرکی از ایسـتگاه اینچه برون به مقصـد جلفا اعزام 

شد.
وی ادامـه داد: براسـاس توافقـات فی مابیـن، بناسـت قطارهـای کانتینـری چیـن به 
صـورت منظـم و بر اسـاس برنامـه ماهانه سیر کنند که بـا افزایش تقاضا، تعـداد تردد 

این قطار بصورت هفتگی و چند روز یکبار قابل افزایش خواهد بود.

۴۵ هزار هکتار زمین دارای سند 
تک برگ شد

عضـو هیـات مدیره سـازمان ملی زمین و مسـکن گفت: با شناسـایی منابـع جدید در 
حـوزه زمیـن در ماه هـای گذشـته، بـرای 45 هـزار هکتـار زمین سـند تک بـرگ اخذ 

شد.
به گزارش ایرنا از سـازمان ملی زمین و مسـکن، »تقی رضایی« در نشسـت تخصصی 
فصـلی منطقـه ای کـه به منظـور پایش برنامـه اجرایی سـازمان ملی زمین و مسـکن 
برگـزار شـد، افـزود: در چنـد ماه گذشـته بیش از 3۶ هـزار هکتار منابع جدیـد در حوزه 

زمین شناسایی شد.
وی گفـت: 2 هـزار و 500 هکتـار زمیـن در محـدوده شـهرها و حدود 30 هـزار هکتار 
داخـل حریـم تحصیـل شـده و همچنین بـرای 45 هـزار هکتار زمین سـند تک برگ 

اخذ شده است.
عضـو هیـات مدیـره سـازمان ملی زمین و مسـکن با اشـاره بـه اینکه در این نشسـت 
تخصـصی عملکـرد اجرایی هفت اسـتان پایش می شـود، اعلام کرد: در این اسـتان ها 
نزدیـک بـه 9 هـزار هکتـار منابـع جدید شناسـایی شـده، یک هـزار هکتـار در داخل 

محدوده و حدود 10 هزار هکتار هم داخل حریم  شهرها تحصیل شده است.

 وزیـر راه و شهرسـازی بـا بیـان اینکه نهضت ملی مسـکن 
یـک قانـون اسـت و بایـد اجرایی شـود، گفـت:  نهضت ملی 

مسکن در کشور ادامه می یابد.
بـه گزارش خبرنگار اقتصـادی ایرنا، »فرزانه صـادق« امروز 
)چهارشـنبه( در حاشیـه جلسـه هیـات دولـت در جمـع 
خبرنـگاران دربـاره ادامـه سـاخت و تحویـل نهضـت مـلی 
مسـکن، تصریح کـرد: قانـون تغییـر پیـدا نکـرده بلکـه این 
دولت اسـت کـه تغییر پیدا کرده اسـت؛ بنابرایـن همه دولت 
هـا قائـل به اجرای قانون هسـتند و مـا هم ایـن کار را انجام 

می دهیم.
ایـن عضو کابینـه دولت چهاردهم در پاسـخ به اینکه با توجه 
بـه قانـون جهـش تولیـد مسـکن، سـاخت مسـکن هـای 
تحویـلی در چـه مرحلـه ای اسـت، اظهار داشـت: در ۶ ماهه 
گذشـته به دلیـل عدم تزریق تسـهیلات مالی بـه متقاضیان 
مسـکن، شـاهد رکود بازار مسـکن در بهمن ماه سال گذشته 

بودیم که گریبانگیر اکثر خانواده ها در سراسر کشور شد.
وی تصریح کـرد: بـا پیگیـری هـایی کـه توسـط نمایندگان 
مجلس شـورای اسـلامی به ویژه کمیسیون عمـران و رئیس 
کل بانـک مرکزی انجام گرفت، تزریـق منابعی که از بهمن 
ماه سـال گذشـته بـاقی مانده بود، انجام شـد، بـه طوری که 
عـدد مشـارکت بانک هـا 3۷0 تـا 3۸0 هـزار میلیـارد تومان 

است.

صـادق تصریح کرد: بـا تاکیدات و پیگیری های انجام شـده، 
قرار اسـت اعطای تسـهیلات و سـاخت واحدهای تعهد شده 

را در اولویت قرار داده و تسریع کنیم.
وزیـر راه و شهرسـازی گفـت: دولـت برنامه جدیـدی در این 

خصـوص نـدارد، امـا طبـق قانـون برنامه هفتم بـرش های 
آن مشخص است که چه اتفاقی باید بیفتد.

وی اظهار داشـت: در خصوص تعهدات دولت های گذشـته 
حـدود ۷۸0 هـزار نفـر از هموطنـان پـول واریـز کردنـد که 

متعهدیم فرایند سـاخت را تسـریع کنیم تا مسـکن آنان ارائه 
شود.

صـادق بـا بیـان اینکـه قانـون جـوانی جمعیـت سـرجایش 
برقـرار اسـت، افزود: همه مواردی کـه در قانون هفتم مطرح 

شده بنابر بودجه های تخصیصی پیش خواهد رفت.
وی بـا بیـان اینکـه در دولـت قبـلی نیز تـلاش هـای زیادی 
شـده اسـت، اضافه کرد: بایـد ببینیـم نتایج چه بـوده و مردم 

نتایج را مشاهده می کنند.
وزیـر راه و شهرسـازی دربـاره موضـوع اجـاره بهـا، گفـت: 
موضـوع اجـاره بها فقـط بـه وزارت راه و شهرسـازی ارتباط 
پیـدا نـمی کنـد، بـه طور حتـم باید نظـارت های مـا قوی تر 
شـود و در ایـن خصـوص برنامـه هـایی داشـته باشیـم کـه 
بتوانیـم این موضـوع را کنترل کنیم. ایـن موضوع همچنین 

به تورم کشور مرتبط است.
صـادق افـزود: بـا توجـه بـه ابهامـاتی کـه در اعـداد و ارقام 
مسـکن همچـون بحـث سـاخت و تحویـل وجـود دارد، 
بـه زودی یـک جلسـه تخصصی صرف مسـکن برگـزار می 
شـود.وی همچنیـن یادآور شـد: تفاهمات با کشـور عراق در 
جهـت اجـرای توافقـات قبلی بـوده اسـت؛ به طور مثـال در 
سـفری که به عراق و شـلمچه داشـتیم، اقدامات اجرایی که 
مـدت هـا انجـام نمی شـد بعـد از سـفر قراردادها به اجـرا در 

آمد و تسریع خواهد شد.

وزیر راه و شهرسازی:

نهضت ملی مسکن ادامه می یابد

مدیرعامل شهر فرودگاهی امام از رشد ۶0 درصدی حمل ونقل بار کارگو 
43 هزار  از  این مدت بیش  نیمه نخست امسال خبر داد و گفت: در  در 

تن بار تجاری از شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( جابه جا شده است.
امام  فرودگاه  مدیرعامل  چلندری  سعید  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
امام  فرودگاهی  شهر  شرکت  ماهه   ۶ عملکرد  اشاره  با  )ره(  خمینی 
خمینی )ره( در حوزه حمل ونقل بار تجاری گفت: در نیمه نخست امسال 
جابه جا شد که  امام  فرودگاهی  از شهر  تجاری  بار  تن   125 و  هزار   43
افزایش  شاهد  تن،   ۸۷1 و  هزار   2۶ با  قبل  سال  مشابه  مدت  به  نسبت 

۶0 درصدی بودیم.
توسط  کارگو  بار  حمل ونقل  میزان  بیشترین  مدت،  این  در  افزود:  وی 
شرکت های  سپس  و  تن   459 و  هزار   15 با  ماهان  هواپیمایی  شرکت 

قطری، امارات و چایناساترن انجام شده است.
خمینی  امام  فرودگاهی  شهر  شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس 
با  تجاری  بار  مبادله  بیشترین  امسال  نخست  ماه  شش  در  گفت:  )ره( 
کشورهای قطر با بیش از 14 هزار و 4۷9 تن و سپس کشورهای امارات، 

چین و ترکیه بوده است که از این میزان 90 درصد مربوط به واردات و 
10 درصد دیگر نیز صادرات بوده است.

امام  فرودگاه  مسافر  حمل ونقل  حوزه  عملکرد  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
نشست  مدت  این  در  شد:  یادآور  امسال  نخست  نیمه  طی  )ره(  خمینی 
و برخاست قریب به 30 هزار فروند هواپیما انجام شد که در مقایسه با 
مدت مشابه سال گذشته 15 درصد افزایش داشته است. همچنین میزان 
با  برابر  ترمینال های یک و سلام؛  از طریق  نیز  پذیرش مسافر  و  اعزام 
چهار میلیون و ۶۷4 هزار و ۷55 نفر بود که این تعداد در مقایسه با مدت 

مشابه سال گذشته 1۶ درصد افزایش داشته است.
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شهر فرودگاهی امام خمینی )ره( گفت: 
 - مبدا  به  مربوط  مسافر  و  پرواز  بیشترین سهم  امسال  نخست  نیمه  در 

مقصد ترکیه و کمترین آن مربوط به کشور ونزوئلا بوده است.
امام  فرودگاهی  شهر  شب های  و  روز  ترین  پرترافیک  افزود:  چلندری 
نوروز،  عملیات  به  مربوط   1403 سال  نخست  نیمه  در  )ره(  خمینی 

اربعین، حج تمتع و روزهای پایانی تابستان است.

در حال حاضر سرمایه گذاری در امر آموزش ایمنی معادن امری ضروری است 
ارائه  منظور  به  حرفه ای  و  فنی  آموزش  سازمان  زیرساختهای  از  استفاده  و 
آموزش ایمنی به شاغلان معادن مورد تاکید وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی 

قرار دارد.
درحال  معادن  استخراج  اقتصادی  فعالیت  حاضر  حال  در  ایسنا،  گزارش  به 
بهره برداری، به عنوان یکی از زیربخش های عمده  اقتصادی در کشور محسوب 
می شود که با توجه به ماهیت آن در زمره فعالیت های اقتصادی پرخطر قرار دارد

آمار  بیشترین  کنار حوادث ساختمانی  در  معدنی  اساس گزارش ها حوادث  بر 
تلفات نیروی کار را به خود اختصاص داده و عمده حوادث کار پس از فعالیت 
ساختمان مربوط به کارگاه های معدنی بوده است.حوادث کار به هر صورت و 
درجه ای که باشد برای کارگر، کارفرما و جامعه زیان های اقتصادی بسیاری به 
دنبال دارد که هزینه های درمانی، خسارت ناشی از توقف کار به دلیل حادثه 

و خسارات پرداختی در صورت از کارافتادگی از جمله آنها به شمار می رود.
پیشنهاد بهره مندی از زیرساخت های فنی و حرفه ای برای آموزش ایمنی به 

شاغلان معادن از سوی وزیر تعاون،کار و رفاه اجتماعی مطرح شده است.
در طول  سالهای گذشته وزارت کار تلاش کرده با مجموعه اقدامات صورت 
گرفته،کمیته های حفاظت فنی در واحدها افزایش یابد به نحوی که تعداد این 

کمیته ها رشد 133 درصدی داشته است.
شورای  نشست  در  اجتماعی  رفاه  و  تعاون،کار  وزیر   - میدری  احمد  اخیرا 
معاونان و مدیران سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور پیشنهاد بهره مندی 
از زیرساخت های فنی و حرفه ای برای آموزش ایمنی به معادن را مطرح کرده 
است.وی صاحبان اصلی آموزش های فنی و حرفه ای را صاحبان کسب و کارها 
دانسته و گفته است:آنها می دانند صلاحیت حرفه ای به چه معناست، تحولات 

تکنولوژیکی و مهارت های جدید را زودتر رصد می کنند و از نیاز خود به نیروی 
انسانی آگاهند از این رو سازمان آموزش فنی وحرفه ای، تقاضای این گروه ها را 

بررسی کرده و به نیاز آن ها پاسخ می دهد.
میدری ضمن اشاره به برگزاری یکی از نشست ها در خصوص معدن طبس 
اظهار کرد: در این نشست پیشنهاد دادیم از زیر ساخت های سازمان آموزش 
فنی و حرفه ای کشور برای آموزش ایمنی استفاده شود. معادن کشور می توانند 
برای آموزش ایمنی هزینه کنند و ما در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی باید 
ایجاد کنیم. را  آموزشی خود  استانداردهای  را فراهم و محتوا و  زیرساخت ها 

مالک این آموزش ها باید بخش خصوصی باشد و قبول مسئولیت کند.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی مسئولان سازمان آموزش فنی و حرفه ای را 
خطاب قرار داد و با تاکید بر حرکت سازمان آموزش فنی وحرفه ای به سمت 
بخش خصوصی گفت: انتظار ما این است که مهارت »جهش تولید با مشارکت 

بخش خصوصی« به عنوان یکی از مهم ترین مهارت ها تقویت شود.
و  معادن  در  خصوصا  ایمنی  نکات  آموزش  بحث  در  کارشناسان،  اعتقاد  به 
شغل هایی که به این مسایل مربوط می شود،رعایت نکات ایمنی الزامی است.
ناشی  از حوادث  پیشگیری  به جهت  نیز  از معادن  بازرسی  و  موضوع نظارت 
از کار امری ضروری است.در همین راستا حمید حاج اسماعیلی- کارشناس 
از معادن  بازرسی  افزایش نظارت و  لزوم  بر  ایسنا،  با  روابط کار در گفت وگو 
تاکید کرده و معتقد است که در صدور مجوز و پروانه بهره برداری معادن باید 

تجدیدنظر شود.
به اعتقاد کارشناسان اگر شرایط ایمنی و حفاظت فنی در کارگاه ها و معادن 
فراهم شود، از وقوع بسیاری از حوادث جلوگیری می شود.او می گوید: بخشی 
اینکه معدن مورد  از  ایمنی، پسینی است و قبل  و  از مکانیسم های حفاظتی 

بهره برداری قرار بگیرد باید این ابزارها و امکانات در آنجا مستقر شود. وقتی 
کارفرما از قبل ابزار و امکانات و حسگرهای هشدار را در اختیار ندارد طبعا نباید 

به او مجوز بهره برداری داد.
را خواستار  معادن  از  بازرسی  افزایش  در عین حال  کار  کارشناس حوزه  این 
شده و می گوید: در حال حاضر با محدودیت در جذب و استخدام بازرس کار 
مواجهیم ولی کمبود تعداد بازرسان کار را باید از طریق مکانیسم های جدید و 

کم هزینه جبران کرد.
به گفته حاج اسماعیلی باید از ابزارها و فناوری های جدید که نیاز به حضور 
نیروی انسانی به شکل فیزیکی ندارد، استفاده و بازرسی ها را الکترونیکی کرد. 
اگر بتوانیم شرایط ایمنی و حفاظت فنی در کارگاه ها را فراهم کنیم، از وقوع 

بسیاری از حوادث جلوگیری می شود.
پیش از این احمدرضا پرنده - مدیرکل بازرسی کار وزارت کار از کارفرمایان، 
پیمانکاران، مسئولان فنی و ایمنی معادن و مهندسان ناظر معدن خواسته بود 
تا با رعایت دقیق نکات کاربردی و مهم ایمنی و مقررات حفاظتی در معادن از 

هیچ کوششی در جهت حفظ سلامت نیروهای کار خود دریغ نکنند.
مادی  منابع  و  انسانی  نیروی  از  به منظور صیانت  کار،  قانون  ماده ۸5  طبق 
و  فنی  حفاظت  عالی  شورای  طریق  از  که  دستورالعمل هایی  رعایت  کشور 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تدوین می شود، برای  کلیه کارگاه ها، 

کارفرمایان، کارگران و کارآموزان الزامی است.
به گزارش ایسنا، امروز آیین نامه ایمنی در معادن که با 45۶ ماده در شورای 
عالی حفاظت فنی تهیه، تدوین و به تصویب وزارت تعاون،کار و رفاه اجتماعی 
رسیده به عنوان یکی از جامع ترین آیین نامه های حفاظت فنی و ایمنی مورد 

استفاده قرار می گیرد.

مدیرعامل فرودگاه امام اعلام کرد؛

افزایش ۶۰ درصدی حمل ونقل بار در شهر فرودگاهی امام

لزوم سرمایه گذاری در امر آموزش ایمنی معادن

انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  ایسنا/خوزستان 
وزارت راه و شهرسازی گفت: یکی از راهبردهای وزارت 
ابنیه های  نوسازی  به  بخشی  شتاب  شهرسازی،  و  راه 
ناپایدار و ناکارآمد و محرومیت زدایی از محله های هدف 

بازآفرینی است.
رضا انجم شعاع امروز )25 مهر( در آیین تودیع و معارفه 
مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان، اظهار کرد: خدمت به 
مردم بسیار ارزشمند است. به ویژه استان خوزستان که 
متعلق به همه مردم ایران است و هر خانواده ایرانی در 
این استان شهید تقدیم کرده است. بنابراین قطعا خدمت 

در این استان ارزش بالایی دارد.
به گزارش ایسنا، وی با اشاره به اهمیت تکمیل پروژه های 
حوزه  در  خوزستان  استان  داد:  ادامه  استان،  در  مسکن 
راه ها، نقش ترانزیتی مهمی دارد. 14 هزار کیلومتر راه در 
استان وجود دارد که حدود 5 هزار کیلومتر آن راه شریانی 
استان های مهم  از  به یکی  باعث شده  این مساله  است 
تبدیل شود. با توجه به وجود بنادر و مرزهای آبی و خاکی، 
خوزستان در حوزه ترانزیت بسیار مهم است. بنابراین در 
راهداری نیاز به تلاش شبانه روزی است و نمونه آن نیز 
پایانه های مرزی در  به  بهسازی معابر و راه های منتهی 

ایام اربعین بود. 

و  راه  وزارت  انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
گفت:  استان،  در  موجود  ظرفیت  به  اشاره  با  شهرسازی 
فرودگاه  فرودگاه است که دو  دارای 5  استان خوزستان 

آن بین المللی است. 
در  ملی  بزرگ  بسیار  طرح های  کرد:  تاکید  شعاع  انجم 
حوزه اهداری در استان در حال اجرا است که عمده آن ها 

وسیله  به  استان ها  دیگر  به  خوزستان  اتصال  به  منجر 
بزرگ راه ها و آزادراه ها شده است. احداث دو بزرگراه مهم 
ساحلی می تواند در توسعه استان نقش بسیار مهمی داشته 

باشد.
و  راه  وزارت  انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
شهرسازی  و  راه  وزارت  در  اینکه  بیان  با  شهرسازی 

بیان  است،  زیرساخت ها  ایجاد  و  بسترسازی  ما  وظیفه 
سنگینی  تکالیف  توسعه،  هفتم  برنامه  قانون  در  کرد: 
است. شده  داده  قرار  شهرسازی  و  راه  وزارت  برعهده 

آیین نامه ها  قالب  باید در  تکالیف  این  از  بخش عمده ای 
خوزستان  استان  و  است  اجرا  حال  در  که  شود  تدوین 

بخش عمده ای از این تکالیف را برعهده دارد.
وی ادامه داد: در کنار توجه به مسائلی از قبیل بودجه و 
تملک دارایی و... باید به معیشت همکاران در هواشناسی، 

راهداری، راه آهن و فرودگاه توجه شود.  
و  راه  وزارت  راهبردهای  از  یکی  کرد:  بیان  شعاع  انجم 
ناپایدار و  ابنیه های  شهرسازی، شتاب بخشی به نوسازی 
ناکارآمد و محرومیت زدایی از محله های هدف بازآفرینی 
است. خدمات بسیار خوبی برای احیای بافت های فرسوده 

پیش بینی شده است که نیاز به همکاری دارد.  
و  راه  وزارت  انسانی  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
هزار   1۶ خوزستان،  استان  در  اینکه  بیان  با  شهرسازی 
هکتار بافت فرسوده وجود دارد، گفت: توجه به بافت های 
وزارت  اصلی  راهبردهای  از  محرومیت زدایی  و  فرسوده 
متعددی  پروژه های  آبادان،  و  اهواز  شهرهای  در  است. 
اجرا و در حال پیگیری است که می تواند در احیای بافت 

فرسوده موثر باشد.

معاون وزیر راه:

شتاب بخشی به نوسازی ابنیه های ناپایدار راهبرد وزارت راه و شهرسازی است
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کارشناس اقتصادی:

بررسی تراکنش های مالی مشکوک 
به منظور شناسایی فراریان مالیاتی است

یک کارشناس اقتصادی گفت: بررسی تراکنش های مالی مشکوک در 
قانون وجود داشته  از گذشته در  مالیاتی،  فراریان  راستای شناسایی 
مهم  این  است؛  مالیاتی  امور  سازمان  قانونی  وظایف  جزو  و  است 

مغفول مانده و با جدیت پیگیری نشده است.
در  عده ای  شایعه  درباره  )چهارشنبه(  امروز  شهری«  شقاقی  »وحید 
عموم  های  به حساب  برای سرکشی  رئیس جمهور  دستور  خصوص 
گروه  دو  از سوی  که شروع شده،  هیاهویی  این  داشت:  اظهار  مردم 
فراریان مالیاتی و جریان های سیاسی است؛ افرادی که شفافیت آنها 

را آزاد داده و منافعشان را به خطر می اندازد.
است حساب  قرار  اینکه  از  دارند  مالیاتی  فرار  که  افرادی  افزود:  وی 
های آنها مورد بررسی قرار بگیرد و شفافیت ایجاد شود، اظهار نگرانی 
کرده اند؛ زیرا دیگر نمی توانند فرارهای مالیاتی گسترده داشته باشند

این کارشناس اقتصادی با بیان اینکه بررسی تراکنش های مالی باید 
در گذشته اجرایی می شد، گفت: اجرای مواد 169 و 169 مکرر قانون 
اجرا نمی  اما دقیق  بوده است،  مالیات های مستقیم در گذشته هم 
شود و حفره ای برای فرارهای مالیاتی و پولشویی بوده است. اکنون 

این گروه به خاطر شفافیت ها دنبال هیاهو هستند.
مردم  برای  مالیاتی  فرار  فساد  های  گلوگاه  بستن  داشت:  ابراز  وی 
قرار  استقبال  مورد  دارند،  مالی  سلامت  که  حساب  خوش  و  عادی 

گرفته است و به دنبال مالیات ستانی عادلانه هستند.
در خصوص  ها  از جوسازی  بخشی  اینکه  بر  تاکید  با  شقاقی شهری 
مالیات ستانی از سوی جریان های سیاسی است، گفت: عده ای به 
دنبال این هستند تا دولت را تحت فشار قرار بدهد و به دنبال منافع 

گروهی و شخصی خود هستند.
وی عنوان کرد: بحث بررسی حساب ها دستور شخص رئیس جمهور 
نیست، بلکه این اقدام قانونی باید از گذشته شروع می شد و به عنوان 
ناسالم  پولی  گردش  و  پولشویی  مالیاتی،  فرارهای  از  قوی  ابزار  یک 

جلوگیری می کرد.
سایر  در  ستانی  مالیات  اینکه  به  اشاره  با  اقتصادی  کارشناس  این 
های  جریمه  و  سخت  ابزارهای  گفت:  است،  سخت گیرانه تر  کشورها 
این  می شود،  لحاظ  ها  سایر کشور  در  مالیات  دریافت  برای  سنگین 
در حالی است که سازمان امور مالیاتی نه تنها سختگیرانه عمل نمی 

کند بلکه در بسیاری از حوزه ها کوتاه می آید.
وی تاکید کرد: مالیات ستانی عادلانه حق عموم مردم است و باید از 
ابزارهای مختلف و با ظرفیت شرکت های دانش بنیان و حتی رصد 

تراکنش های مشکوک جلوی دانه درشت ها گرفته شود.

حجت اله صیدی، رییس سازمان بورس و اوراق بهادار، 
را  سرمایه  تسهیل  و  تشکیل  بر  نظارت  و  تنظیم گری 
مهم ترین وظیفه سازمان بورس و اوراق بهادار و نهادهای 

ناظر بازار سرمایه در سراسر دنیا اعلام کرد.
بازار  از  پایگاه خبری  اقتصاد به نقل  به گزارش جهان 
سازمان  رییس  صیدی،  اله  حجت  ایران)سنا(،  سرمایه 
بورس و اوراق بهادار که در پنل نظام تامین مالی پروژه 
در برنامه هفتم سخن می گفت، تاکید کرد: نحوه اجرای 

برنامه هفتم مهم تر از تدوین آن است.
از طریق  اقتصادی  رشد  نرخ  اینکه  بر  تاکید  با  صیدی 
سرمایه گذاری محقق می شود، گفت: تشکیل سرمایه به 
تولید، بهره وری و ارائه خدمات و تحقق رشد پایدار منجر 
می شود. به عنوان مثال، برای این که طی سال های 1403 
تا 1407 به متوسط نرخ رشد اقتصادی 8 درصد دست 
یابیم، می بایست سالانه سرمایه گذاری قابل توجهی را 
از طریق  این سرمایه گذاری ها  از  بخشی  که  بزنیم  رقم 

طرح های عمرانی و بلندمدت محقق می شود.
رییس سازمان بورس و اوراق بهادار در عین حال با این 
توضیح که تبدیل زیرساخت ها به پروژه اقتصادی یکی 
افزود:  نکات مورد توجه در بحث زیرساخت هاست،  از 
اگر پروژه ای اقتصادی نباشد، انگیزه برای سرمایه گذاری 

کاهش می یابد. 
مردمی سازی اقتصاد و تشکیل سرمایه

صیدی، با بیان این که براساس ماده پنجم قانون برنامه 
هفتم پیشرفت، بحث مردمی سازی اقتصاد، کسب و کار 
و اشتغال جدی گرفته شده، گفت: از این رو، می بایست 

برای تشکیل سرمایه اقدامات قابل توجهی صورت گیرد.
و  تنظیم گری  صحبت هایش،  از  دیگری  بخش  در  او 
نظارت بر تشکیل و تسهیل سرمایه را از مهم ترین وظایف 
سازمان بورس و اوراق بهادار و نهادهای ناظر بازار سرمایه 
در سراسر دنیا برشمرد و افزود: آمارها نشان می دهد در 
کشورهای مختلف نسبت بازار پول و سرمایه در تامین 
مالی 80 به 20 درصد و طبق برخی برآوردها نسبت بازار 
پول و سرمایه 40 به 60 درصد است، اما در کشورهای 
در  است.  درصد   50 به   50 نسبت  این  یافته  توسعه 
آمریکای شمالی اما سهم تامین مالی از مسیر بازار سرمایه 

حتی به 80 درصد هم می رسد.
صیدی با تاکید براین که تشکیل سرمایه از اهمیت قابل 
هدف  این  تحقق  برای  گفت:  است،  برخوردار  توجهی 

می بایست انگیزه لازم برای سرمایه گذار افزایش یابد.
حقوق  از  صیانت  با  سرمایه گذاری  انگیزه  افزایش 

سرمایه گذاران
انگیزه سرمایه گذاری در  افزایش  برای  این که  بیان  با  او 

هستیم،  سرمایه گذاران  ازحقوق  صیانت  نیازمند  کشور 
گفت: کارایی بازار سرمایه، شفافیت و رعایت قوانین برای 

تحقق این امر از ضروریات است.
صیدی، افزود: در دولت دوم آقای خاتمی قانون حمایت 
ترین  پیشرفته  از  یکی  که  خارجی،  گذاری  سرمایه  از 
قانون هاست، به تصویب رسید، بنابراین، یکی از بهترین 
قانون ها را در اختیار داریم اما پایبندی به قانون اهمیت 

بسزایی دارد.
اثر تصمیمات خلق الساعه

این که  اعلام  با  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  رییس 
به  موقع  به  عهد  وفای  عدم  و  الساعه  خلق  تصمیمات 
عنوان  به  افزود:  می زند،  آسیب  سرمایه گذاران  اعتماد 
مثال؛ زمانی که اوراق بدهی یا مرابحه منتشر می شود، 
برای سرمایه گذاران اطمینان از اینکه این اوراق در سر 
رسید تبدیل به پول نقد شود و در یک بازار بزرگ و کارا 
معامله صورت بگیرد، از اهمیت زیادی برخوردار است.به 
بیانی دیگر، این موارد جزو مسائلی است که یک ستون 
آن به سازمان برنامه وبودجه مرتبط است. اوراقی که به 
صورت سهام و بدهی منتشر می شود می بایست منافع را 

به صورت درست، به موقع و منصفانه تقسیم کند.
یکی  را  گذار  سرمایه  برای جذب  موارد  این  تنظیم  او، 
از وظایف بازار سرمایه برشمرد و گفت: زمانی که پیش 
فروش خودرو اعلام می شود، پول های قابل توجهی در 
حساب ها مسدود می شود. این موضوع نشان می دهد، 
نقدینگی وجود دارد اما به دنبال محلی پر بازده و آرام 

می گردد.
اهمیت اوراق بهادار کردن

در  کردن  بهادار  اوراق  اصطلاح  این که  بیان  با  صیدی 
بحث اقتصادی سازی پروژه های زیرساختی و عمرانی از 
اهمیت قابل توجهی برخوردار است، تاکید کرد: در واقع 
باید پروژه های زیرساختی و عمرانی را به اوراق بهادار قابل 
معامله و با بازده مناسب تبدیل کنیم که این امر از طریق 
مشارکت مردم و سرمایه های اندک آن ها محقق می شود

او، در عین حال تاکید کرد: به نظر می رسد برنامه هفتم 
اقتصاد،  سازی  مردمی  به  را  مهمی  بخش  که  توسعه 
اختصاص  عمومی  فضاهای  کردن  مناسب تر  و  اشتغال 
داده است، در صورت تعهد همه ارکان و تمام بازیگران، 
می تواند نگرانی ها را رفع کند و توسعه متوازن و تضمین 

شده ای را با نرخ رشد مناسب برای کشور رقم بزند.
فرارسیدن فصل بودجه

صیدی با اشاره به فرارسیدن فصل تنظیم بودجه، گفت: 
سمت  برای  که  می یابیم  در  بودجه  ارقام  به  نگاهی  با 
انجام داد و همین که اجازه  اقدامی  توان  مصارف نمی 
ندهیم مصارف از میزان فعلی بالاتر نرود، هنر کرده ایم 
اما برای سمت منابع می توان اقدامات زیادی را انجام داد 
اما از آنجا که در چرخه سنتی چون فروش نفت، مالیات، 
واگذاری دارایی های سهام و... مانده ایم، هر ساله دولت با 
کسری بودجه روبه رو می شود. از این رو، برای جبران این 
کسری نباید تنها به سمت اوراق بدهی و خزانه برویم. هر 
چند این اوراق از جمله ابزارهای موجود در بازار سرمایه 
است اما سقفی دارد. بنابراین، برای اینکه بودجه کافی 
برای پیشرفت و رشد داشته باشیم، می بایست خارج از 
چارچوب اقدام و عمل شود که مهم ترین آن، تشکیل 
پروژه های  به  پرداختن  و  شرکت پروژه  پروژه،  صندوق 

محقق  را  زیرساخت  هم  که  است  اقتصادی  اولویت دار 
می کند و هم سرمایه گذار را برای سرمایه گذاری مناسب 

جذب می کند.
اول  بودجه که هم سال  از  این فصل  در  اعلام کرد:  او 
دولت چهاردهم و هم سال اول مجلس دوازدهم است، 
و  بگیرد  شکل  درستی  به  همکاری ها  که  صورتی  در 
بازار  طریق  از  زیرساختی  و  عمرانی  اقدامات  سرفصل 
سرمایه در بودجه گنجانده شود قادر خواهیم بود برای 
منفی  گذشته  سال  چهار  در  که  سرمایه  تشکیل  نرخ 
شده، گام های جدی برداریم.صیدی در عین حال این 
نکته را هم یادآوری کرد: بازار سرمایه با زیرساخت ها و 
فضای مناسبی که در اختیار دارد، آمادگی این را دارد 
تا با همکاری دستگاه ها، به گونه ای برنامه ریزی کند که 

سرمایه ها در مسیر درست قرار گیرد.
  تکمیل طرح های عمرانی از طریق منابع بازار سرمایه

تشخیص  مجمع  عضو  جعفری،  دانش  داود  ادامه،  در 
مصلحت نظام در برنامه نظام تامین مالی پروژه در برنامه 
مهم  مسائل  از  یکی  مالی  تامین  اینکه  بیان  با  هفتم، 
اقتصادی کشور است، گفت: به طور متوسط تا پیش از 
بحران اقتصادی 2008، کشورهای صنعتی سالانه حدود 
8 تا 10 درصد و کشورهای در حال توسعه 4 تا 5 درصد 
تولید ناخالص داخلی در طرح های عمرانی سرمایه گذاری 
می کردند. در بحران 2008 اما این رابطه در کشورهای 
صنعتی بهم خورد و نتوانستند منابع طرح های عمرانی را 
از منابع دولتی تامین کنند از این رو، راهکارهای دیگری 
ایران  این درحالی است که کشور  را در پیش گرفتند. 
بیان  با  است.او  روبه رو  با چنین مشکلاتی  نوعی  به  نیز 
دلیل  به  اخیر  سال های  در  عمرانی  طرح های  که  این 
مشکلات بودجه ای دولت، ضربه خورد، افزود: با استفاده 
از منابع بازار سرمایه می توان طرح های عمرانی را تکمیل 
کرد، به شرط آن که فرمول بندی ها به گونه ای باشد که 
سرمایه گذاری در طرح های عمرانی، اقتصادی محسوب 

شود.
دانش جعفری، اضافه کرد: ساختار طرح های عمرانی باید 
به گونه ای باشد که امکان بازده مناسب را برای سرمایه 

گذاران بخش خصوصی فراهم کند.
در  بودجه ای  شاخص های  بررسی  به  هم چنین  او، 
تملک  های  طرح  بررسی  تا 1381،  زمانی 1396  بازه 
دارایی های سرمایه ای و به عبارتی طرح های عمرانی و 
ریسک های مختلف در زیرساخت ها از جمله ریسک های 
سرمایه گذاری شامل ریسک های »سیاسی، اجرا و ساخت، 
بهره برداری و نگهداری، نرخ ارز، سرمایه گذاری« پرداخت

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار اعلام کرد:

برای جبران کسری بودجه نباید تنها به سمت انتشار اوراق بدهی و خزانه برویم

یک کارشناس بازار گفت که شیوه فعلی و پرابهام عرضه خودروهای وارداتی 
تنها به سود دلالان تمام می شود.

احسان مرادی در گفت وگو با خبرنگار مهر گفت: با یک بررسی ساده مشخص 
می شود که شیوه کنونی عرضه خودروهای وارداتی کمکی به صنعت و بازار 
خودرو و مصرف کنندگان نکرده است و بهتر است دولت چهاردهم این رویه 

غیرشفاف و غیررقابتی را به سمت بازار سرمایه سوق دهد.
مرادی افزود: هم اکنون اعلام می شود که متقاضیان با وکالتی کردن 500 
میلیون تومان برای خرید خودروی وارداتی اقدام کنند اما هیچ آیتمی در 

این فرآیند حتی برند خودرو و قیمت آن مشخص نیست.
این کارشناس بازار سرمایه ادامه داد: بعد از انجام قرعه کشی و برنده شدن 
فهرست  بین  از  متقاضیان  که  می شود  اعلام  قرعه کشی،  در  افراد  برخی 
خودروهای وارداتی باید چند اولویت را انتخاب کرده و اگر شانس بیاروند 

یکی از اولویت ها مورد تأیید قرار می گیرد.

به گفته او، از نظر شرعی هم به نظر می رسد با توجه به عدم مشخص بودن 
مورد معامله این فرآیند دچار اشکال باشد که البته باید کارشناسان مربوطه 

در این خصوص اظهار نظر فرمایند و از حیطه دانش بنده خارج است.
مرادی با طرح این پرسش که کجای این فرآیند منطقی، عادلانه، رقابتی 
کنار  احتمال  و  ابهام  از  پر  فرآیند  این  است  لازم  گفت:  است؟  شفاف  و 
گذارده شود و فرآیند شفاف بورس کالا که قبل از حراج، در اطلاعیه عرضه 
تا تحویل، مشخص  پایه و کل مراحل عرضه  مشخصات خودرو و قیمت 
می شود و فرد با اطلاعات کامل و با قیمت موردنظرش در حراج شرکت 
می کند.عضو هیئت مدیره کانون نهادهای سرمایه گذاری ایران در پایان 
گفت: با توجه به ارائه برنامه های دولت جدید در راستای شفافیت و رقابت 
اقتصادی، ادامه روندهای گذشته دور از منطق و عدالت است و لازم است 
و  رقابتی  به سیستم های شفاف،  را  غلط جای خود  رویه  این  زود  خیلی 

عادلانه در بازار سرمایه دهد.

کارشناس بازار سرمایه:

شیوه فعلی عرضه خودروهای وارداتی تنها به سود دلالان است

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و و املاک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره 140360306006008162 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
بشماره  احمد  فرزند  بخشی  ایمان  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات  حیدریه  تربت  ملک 
شناسنامه 4477 صادره از تربت حیدریه در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 90 / 430 متر 
مربع قسمتی از پلاک شماره 195 فرعی از اراضی دیزقند پلاک 231 اصلی دهستان اربعه واقع در 
خراسان رضوی بخش یک حوزه ثبت ملک تربت حیدریه خریداری مع الواسطه از محمد رضا و محمد 
حسین و عباس و محبوب شهرت همگی نفتی ورثه مالک رسمی عصمت نفتی محرز گردیده است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 26 / 07 / 1403

 تاریخ انتشار نوبت دوم : 12 / 08 / 1403
سید امین موسوی

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان تربت حیدریه 
574 م الف

آگهی فقدان سند

ارائه وکالتنامه شماره  آقای اصغرنظری وکیل مالک سیدعبدالکریم میرشفیعی ضمن  اینکه   نظربه 

38691مورخ1401/12/10دفترخانه886تهران و دوبرگ استشهادیه محلی مصدق شده دردفترخانه 

مترمربع  دویست  سندمالکیت  است  شماره26512مورخ1403/6/20مدعی  شماره1023شهرتهران 

مشاع از ششدانگ عرصه واعیان یک قطعه زمین به شماره پلاک97فرعی از-15اصلی مفروز ومجزی 

ثبت  ذیل  بخش12تهران  درشهرقدس  واقع  640مترمربع  مساحت  به  مذکور  اصلی  پلاک  از  شده 

12756صفحه290دفتر95 به شماره چاپی810824ب90بنام آقای سیدعبدالکریم میرشفیعی ثبت 

وسندمالکیت فوق بعلت سهل انگاری مفقودگردیده است که وکیل مالک تقاضای صدور سند مالکیت 

المثنی نموده است.

لذا مراتب به استناد ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا چنانچه کسی 

مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور وبا وجود سندمالکیت نزد خود می باشد ازتاریخ انتشار 

این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا به ضمیمه سندمعامله به این اداره تسلیم ورسید 

دریافت نماید در غیراینصورت پس از انقضای مدت ونرسیدن  واخواهی نسبت به صدور سندمالکیت 

المثنی طبق مقررات اقدام خواهدشد.

 احمدفخری سرپرست اداره ثبت اسنادواملاک قدس تهران ازطرف سیدعلی موسوی   م الف444

سند کارخانه سواری پژو 405   مدل 84    به رنگ مشکی   به شماره 
انتظامی 58-692ج12  و شماره شاسی   14223585 و شماره موتور  

12484064169 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  1

سند کارخانه سواری پراید مدل 86    به رنگ زیتونی   به شماره انتظامی 
64-231ل39  و شماره شاسی   S1412286123208  و شماره موتور  

1994167  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  8

سند کارخانه وانت پیکان مدل 82    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
موتور    شماره  و  شاسی   0082910457   شماره  و  63-511س24   

11538210172 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  10

سند کارخانه سواری پژو 405   مدل 83    به رنگ نوک مدادی   به شماره 
انتظامی 63-988ب87   و شماره شاسی  16200186 و شماره موتور  

12483191757 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  4

سند کارخانه سواری پژو آر دی    مدل 81    به رنگ سفید   به شماره 
انتظامی 75-658ق37  و شماره شاسی   81709143 و شماره موتور   

22328109351 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  9

سند کارخانه سواری پراید   مدل 82    به رنگ یشمی   به شماره انتظامی 
49-381ص43   و شماره شاسی    S1412282147113 و شماره موتور   

00595016 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  11

سند کارخانه وانت پیکان   مدل 93    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
48-927ص44   و شماره شاسی   NAAA36AA6EG717103 و 

شماره موتور  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  2

سند کارخانه وانت پیکان   مدل 78    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 58-
455ج11  و شماره شاسی   78922475  و شماره موتور  11517802531 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  5

سند کارخانه سواری پراید   مدل 85    به رنگ سفید   به شماره انتظامی 
64-191د85   و شماره شاسی  S1412285889882  و شماره موتور   

1601945 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  7

سند کارخانه سواری پژو آر دی    مدل 83    به رنگ یشمی   به شماره 
انتظامی 33-155ق53   و شماره شاسی    83116206 و شماره موتور  

11783016144  مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  3

سند کارخانه سواری پژو 405   مدل 82    به رنگ عنابی   به شماره 
انتظامی 73-945ط56   و شماره شاسی  82019293 و شماره موتور  

22568219979 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  6

سند کارخانه سواری پژو 206   مدل 82    به رنگ یشمی   به شماره 
انتظامی 73-679ل48   و شماره شاسی   0082604633 و شماره موتور  
10FSF94185200 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.  12

كارت حمل و نگهداري اسلحه شكاري ساچمه زني 
روي هم دولول ته پر مدل كوسه كاليبر 12به شماره 
نوري سپاهي  نام  به  تركيه  بدنه 61804789ساخت 
مي  اعتبار ساقط  درجه  وار  گرديده  مفقود  ساميان 

باشد.

آگهي دعوت مجمع عمومي ) مرحله اول(انجمن صنفي كارگران ساختماني شهرستان 
اسلامشهر

تاريخ انتشار :  1403/07/26
بدينوسيله از كليه اعضاء محترم انجمن صنفي دعوت مي گردد تا در جلسه مجمع عمومي عادي 

مذكور روز پنجشنبه 1403/09/01
 راس ساعت 3:30 بعد از ظهر در محل آدرس خيابان زرافشان كوچه 34 مسجد امام جعفر صادق 
برگزار مي گردد ضمنأ  كانديداتوري خود را يك هفته قبل از مجمع درخواست خودرا كتبي به 

هيت مديره تحويل كارگراني كه عضو انجمن مي توانند شركت كنند. 
دستور جلسه : 1-انتخاب اعضاي اصلي وعلي البدل وهيات مديره وبازرسان    2-گزارش مالي 

خزانه دار
هيئت مديره انجمن
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جعفر حسین زاده شهردار رویان

جعفر حسین زاده شهردار رویان

سازمان سیما .منظر وفضاي سبز شهري شهرداري بروجرد  

رودخانه  فاصل  امام حد  خيابان  سازي  رو  پياده  عمليات  اجراي  دارد  نظر  در  رويان  1-شهرداري 
گلندرود تا بسيج رويان را مطابق اسناد و مدارك و نقشه هاي فني و مالي و براساس فهرست بهاي 
پايه رشته ابنيه سال 1403 از طريق مناقصه به پيمانكاران واجد شرايط و داراي گواهي تاييد صلاحيت 
پيمانكاري به صورت پيمان واگذار نمايد. متقاضيان ميتوانند جهت دريافت اسناد مناقصه به سامانه 

تداركات الكترونيكي دولت)سامانه ستاد( مراجعه و اسناد مربوط به مناقصه را دريافت نمايند.
2-مدت اجرا : سه ماه .

3-محل تأمين اعتبار : از محل اعتبارات منابع داخلي شهرداري. 
4-برآورد اوليه : 80/351/868/392 ريال

5-مبلغ تضمين شركت در مناقصه :  مبلغ  4/100/000/000 ريال بصورت واريز وجه نقد به حساب 
سپرده يا ضمانتنامه معتبر بانكي.

6-مهلت و محل دريافت اسناد : متقاضيان مي توانند حداكثر تا ساعت 08 مورخ 1403/08/05 جهت 
دريافت اسناد به سامانه ستاد مراجعه و نسبت به دريافت اسناد مناقصه اقدام نمايند. 

7-مهلت و محل ارسال پيشنهاد : متقاضيان مي بايست اسناد تكميل شده را تا ساعت 16 مورخ 
1403/08/15 در سامانه ستاد بارگزاري نمايند.

8-تاريخ بازگشائي پاكات : پيشنهادات دريافتي در مورخ 1403/08/16  بازگشائي و برنده مناقصه 
اعلام خواهد شد. 

9-ضمناً ساير اطلاعات و جزئيات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است.
10-شهرداري در رد يا قبول يك يا كليه پيشنهادات مختار است.

به نفع  انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان  به  11-هرگاه نفرات اول تا سوم در مهلت مقرر حاضر 
شهرداري ضبط خواهد شد.

شهرداري رويان در نظر دارد اجراي عمليات اصلاح مبادي ورودي و خروجي شهر رويان را مطابق 
اسناد و مدارك و نقشه هاي فني و مالي و براساس فهرست بهاي پايه رشته ابنيه سال 1403 از طريق 
مناقصه به پيمانكاران واجد شرايط و داراي گواهي تاييد صلاحيت پيمانكاري به صورت پيمان واگذار 
نمايد. متقاضيان ميتوانند جهت دريافت اسناد مناقصه به سامانه تداركات الكترونيكي دولت)سامانه 

ستاد( مراجعه و اسناد مربوط به مناقصه را دريافت نمايند.
1-مدت اجرا : سه ماه .

2-محل تأمين اعتبار : از محل اعتبارات منابع داخلي شهرداري. 
3-برآورد اوليه : 42/757/493/633 ريال

4-مبلغ تضمين شركت در مناقصه :  مبلغ  2/140/000/000 ريال بصورت واريز وجه نقد به حساب 
سپرده يا ضمانتنامه معتبر بانكي.

5-مهلت و محل دريافت اسناد : متقاضيان مي توانند حداكثر تا ساعت 08 مورخ 1403/08/05 جهت 
دريافت اسناد به سامانه ستاد مراجعه و نسبت به دريافت اسناد مناقصه اقدام نمايند. 

6-مهلت و محل ارسال پيشنهاد : متقاضيان مي بايست اسناد تكميل شده را تا ساعت 16 مورخ 
1403/08/15 در سامانه ستاد بارگزاري نمايند.

7-تاريخ بازگشائي پاكات : پيشنهادات دريافتي در مورخ 1403/08/16  بازگشائي و برنده مناقصه 
اعلام خواهد شد. 

8-ضمناً ساير اطلاعات و جزئيات مربوط در اسناد مناقصه مندرج است.
9-شهرداري در رد يا قبول يك يا كليه پيشنهادات مختار است.

نفع  به  آنان  نشوند سپرده  قرارداد  انعقاد  به  مقرر حاضر  مهلت  در  تا سوم  اول  نفرات  10-هرگاه 
شهرداري ضبط خواهد شد.

سازمان سيما .منظر وفضاي سبز شهري شهرداري بروجرد   در نظر دارد  با استناد به مجوز شوراي محترم اسلامي شهر، خريد.گل. نهال و درختچه را از طريق 
برگزاري مناقصه طبق مشخصات عمومي و خصوصي مورد نظر كه در اسناد پيمان موجود است به اشخاص حقيقي و حقوقي واجد صلاحيت هاي لازم مي باشند و با 
جزئيات مندرج در اسنادمناقصه و بهره گيري از سامانه تداركات الكترونيك دولت )setadiran.ir( با شماره مناقصه2003091714000096بصورت الكترونيكي 
واگذار نمايد. لذا.متقاضيان براي شركت دراين مناقصه مي توانند جهت دريافت اسناد  مربوطه وارائه پيشنهاد به سامانه تداركات الكترونيك دولت مراجعه نمايند. 
ضمناً اصل پاكت الف )تضمين سپرده شركت در مناقصه ( پس از بارگذاري در سامانه مي بايست به امور قراردادهاي سازمان واصل و ساير اسناد ) پاكت هاي ب و ج( 
پاكت ب)كليه مشخصات شركت كننده و اسناد بارگذاري شده( و پاكت ج)پيشنهاد قيمت( به صورت الكترونيك و از طريق سامانه فوق ارسال شود.در صورت نياز 

به هر گونه كسب اطلاعات بيشتر در اين خصوص به مديريت امور قراردادهاي سازمان واقع در جاده كمر بندي جنب تالار مهرگان مراجعه فرمائيد.
                                   تاريخ انتشار :1403/07/26    مهلت دريافت اسناد مناقصه:      1403/08/02     ساعت :19:00

                                   مهلت ارسال پيشنهاد : 1403/08/12    ساعت    00 :19 تاريخ بازگشايي :   1403/08/13 ساعت 12:30

آگهي تجدید مناقصه عمومي 
 مناقصه پیاده رو سازي حدفاصل گلندرود تا بسیج

آگهي تجدید مناقصه عمومي 
 اصلاح مبادي ورودي و خروجي شهر سال 1403

تجدید  مناقصه عمومي 
خرید.گل. نهال و درختچه

ت اول
نوب

ت اول
نوب

ت اول
نوب

بـا توجـه بـه رونـد جهـانی حرکـت بـه سـمت انرژی هـای تجدیدپذیـر و کاهـش 
وابسـتگی بـه سـوخت های فسیـلی، انـرژی بـادی یـکی از بهترین گزینه هـا برای 
تولیـد انـرژی پاک و پایدار محسـوب می شـود. ایران و افغانسـتان بـه دلیل موقعیت 
جغرافیـایی، به ویـژه در مناطق مرزی، از پتانسیل های بـادی بسیار بالایی برخوردارند 
و همـکاری بیـن ایـن دو کشـور در زمینه توسـعه انـرژی بـادی، می تواند بـه بهبود 

زیرساخت های انرژی هر دو کشور و افزایش امنیت انرژی منطقه کمک کند.
به گـزارش ایسـنا، ایران از نظـر انرژی بادی دارای پتانسیل های قابل توجهی اسـت. 
بـرخی از مناطـق در ایران شـرایط مناسـبی برای احـداث نیروگاه های بـادی دارند؛ 
اسـتان های سیسـتان و بلوچسـتان و خراسـان جنوبی به  دلیل وزش بادهای مداوم 
و پایـدار، یـکی از مناطـق کلیدی برای توسـعه انرژی بادی هسـتند. در این مناطق، 
بادهـای 120 روزه سیسـتان، یـکی از معروف تریـن تونل هـای بـادی در جهـان، 
پتانسیـل بـالایی بـرای بهره بـرداری دارد. شـدت و تداوم ایـن بادها در ایـن نواحی، 

شرایط ایده آلی را برای نصب توربین های بادی فراهم کرده است.
اسـتان های آذربایجـان شـرقی و غربی به دلیل وجود تونل های بـادی و جریان های 
جـوی مـداوم، دیگـر نقاط مسـتعد ایران برای توسـعه انـرژی بادی هسـتند. وزش 
بادهـای قـوی در ایـن مناطق، امـکان تولید پایـدار انرژی بـرق بـادی را در مقیاس 
بـزرگ فراهـم می کند. مناطق سـاحلی جنوب ایـران نیز به دلیـل جریان های بادی 
حاصـل از اختـلاف فشـار میـان خشـکی و دریـا نیـز پتانسیل بـالایی بـرای احداث 

نیروگاه های بادی دارند.
افغانسـتان نیـز به ویـژه در مناطق مرزی بـا ایـران و ترکمنسـتان، دارای تونل های 

بادی بسیار مناسـبی اسـت. ولایـات غربی افغانسـتان )هرات و فراه( بـه دلیل وزش 
بادهـای مداوم و نزدیکی بـه مرز ایران، گزینه های خوبی بـرای احداث نیروگاه های 
بـادی محسـوب می شـوند. بادهـای قوی و پایـدار در این نـواحی، نه تنهـا می تواند 
نیازهـای داخلی افغانسـتان را برآورده کند، بلکه امکان صادرات برق به کشـورهای 

همسایه را نیز فراهم می آورد.
بـرخی از مناطـق مرکـزی افغانسـتان مانند بامیان و مناطقی در شـمال این کشـور، 
بـه دلیـل ارتفاعات بلنـد و وزش بادهای پایـدار، دارای پتانسیل بادی مناسـبی برای 
تولید برق هسـتند. این مناطق کمتر توسـعه یافته بوده و نیازمند سرمایه گذاری های 

زیرساختی هستند.
فرصت های همکاری بین ایران و افغانستان

بـا توجـه بـه ایـن که هـر دو کشـور ایـران و افغانسـتان از پتانسیل های بـادی قابل 
توجـهی برخـوردار هسـتند، همکاری هـای دوجانبـه در ایـن زمینه می توانـد بسیار 
سـودمند باشـد. بر اسـاس اظهارات مصطفی رجبی مشـهدی - مدیرعامل شرکت 
توانیـر، ایـران آمـادگی خود را بـرای توسـعه همکاری های بادی با افغانسـتان اعلام 
کـرده و بـا توجه به وجود تونل هـای بادی منحصر به فرد برای احـداث نیروگاه های 
بـادی در مـرز دو کشـور، دو طـرف بـه توسـعه همکاری هـا در بخش انـرژی بادی 
علاقه منـد هسـتند، برنامه ریـزی بـرای توسـعه احـداث خطـوط انتقال ارتبـاطی با 
سـرمایه گذاری شـرکت های توانمنـد و فعـال داخـلی و خـارجی نیز صـورت گرفته 
اسـت.به گفتـه وی در حال حاضر تمامی مطالبات کشـورمان با افغانسـتان تسـویه 

و صورتحساب های برق صادراتی به موقع پرداخت می شود.

مناطق مرزی ایران و افغانسـتان، به دلیل وزش بادهای مداوم، مکان های مناسـبی 
بـرای احـداث نیروگاه هـای بـادی مشـترک هسـتند. ایـن نیروگاه هـا می توانند به 
صـورت مشـترک مدیریت شـوند و بـرق تولیدی به صـورت متوازن بین دو کشـور 
توزیـع شـود. ایـران نیز با داشـتن شـرکت های توانمنـد در زمینه انـرژی، می تواند با 
همـکاری شـرکت های داخـلی و خارجی، بـه سـرمایه گذاری در پروژه هـای انرژی 
بادی در افغانسـتان کمک کند. این همکاری ها می تواند به توسـعه زیرسـاخت های 

انرژی در افغانستان و همچنین گسترش بازارهای انرژی ایران منجر شود.
یـکی از مهم تریـن مـوارد در همکاری هـای دو کشـور، توسـعه خطـوط انتقال برق 
بیـن ایران و افغانسـتان اسـت. بـا احـداث نیروگاه های بـادی در مرز دو کشـور، نیاز 
بـه زیرسـاخت های انتقـال بـرق بیـش از پیش احسـاس می شـود. خطـوط انتقال 
ارتبـاطی می توانـد بـرق تولیدی از این نیروگاه ها را به نقاط مختلف دو کشـور منتقل 
کنـد.از مزایـای ایـن همـکاری می توان بـه تامین انـرژی پایدار، کاهش وابسـتگی 
بـه سـوخت های فسیـلی و افزایـش امنیـت انـرژی در منطقـه اشـاره کـرد، احداث 
نیروگاه هـای بـادی مشـترک می توانـد به تامیـن انرژی پایـدار برای هر دو کشـور 
کمـک کنـد و نیـاز بـه سـوخت های فسیـلی را کاهش دهـد، همچنین بـا توجه به 
اینکـه انـرژی بـادی یـکی از منابـع تجدیدپذیر اسـت، همـکاری در ایـن زمینه به 
کاهـش وابسـتگی بـه منابـع محـدود و آلاینده سـوخت های فسیلی کمـک خواهد 
کـرد. همچنیـن با توسـعه نیروگاه های بـادی و ایجـاد زیرسـاخت های انتقال برق، 
امنیـت انـرژی در منطقـه افزایش یافته و وابسـتگی به منابع انـرژی خارجی کاهش 

می یابد.

همکاری دوجانبه ایران و افغانستان برای توسعه انرژی

اخبار

با همت شركت برق منطقه اي تهران صورت گرفت؛
ارتقای پایداری و قابلیت اطمینان شبکه 

برق منطقه پردیس
شرکت برق منطقه ای تهران با احداث دو دستگاه بی خط جدید پردیس، امکان تغذیه 
مستقل پست ۶3.20 کیلوولت عدالت را فراهم کرد. این طرح علاوه بر افزایش قدرت 
انتقال و قابلیت اطمینان شبکه فوق توزیع، باعث تکمیل خطوط 3 کیلومتری شهرک 

صنعتی دماوند شد.
 به گزارش جهان اقتصاد به نقل از ایگاه خبری برق منطقه ای تهران)تابش(: سعید 
شاهرضایی مجری طرح خطوط فوق توزیع، گفت: با احداث دو بی خط جدید پست جدید 
400.230.۶3 کیلوولت در پست پردیس، دو مدار خط مستقل برای تغذیه پست ۶3.20 
کیلوولت عدالت ایجاد شد. همچنین دو بی موجود قبلی که وظیفه تغذیه پست عدالت، 
شهرک صنعتی دماوند 2 و پست سیار جاجرود را بر عهده داشتند، به خطوط شهرک 

صنعتی دماوند 2 و تهران پارس-سیار جاجرود اختصاص یافتند.
 وی در ادامه با اشاره به این که این طرح علاوه بر افزایش قابلیت اطمینان و پایداری تأمین 
برق برای شبکه فوق توزیع، منجر به تکمیل 3 کیلومتر از خطوط شهرک صنعتی دماوند 
نیز شد، افزود:  این دستاورد با وجود معارضین متعدد و دشواری های اجرایی محقق شد 
و در این طرح، 100 درصد از تجهیزات مورد استفاده ساخت داخل بوده است که علاوه 

بر جلوگیری از خروج ارز، منجر به ایجاد اشتغال نیز شده است.
شاهرضایی تصریح کرد: استفاده از قطعات ساخت داخل از جمله یراق آلات، سیم هادی، 
مقره، پایه انتهایی و استراکچر فلزی در پروژه ای به مبلغ 120 میلیارد ریال، منجر به 

افزایش قابلیت اطمینان و پایداری شبکه برق در منطقه پردیس تهران شده است.
 وی تاکید کرد:  این طرح در بازه زمانی 3 ماهه اجرا شده و با هدف رفع ارتباطات پیچیده 
در شبکه برق منطقه پردیس که منجر به کاهش پایداری و قابلیت اطمینان می شد، در 
محدوده جغرافیایی استان تهران، شهر پردیس و اجرا شده است و از جمله دستاوردهای 
این طرح می توان به ایجاد خطوط مستقل برای تغذیه پست ۶3 کیلوولت عدالت، ارتباط 
مستقیم پست پردیس با پست شهر صنعتی دماوند 2 و همچنین افزایش مانور پست 

سیار جاجرود اشاره کرد.
مسئول این پروژه اظهار داشت: با بکارگیری افراد متخصص در بخش های مشاور، 
پیمانکار و کارفرما، همراه با طراحی و اجرای دقیق طرح، این پروژه با موفقیت به انجام 

رسیده است.

یک کارشناس انرژی:
دولت با سرمایه های مردمی پتروشیمی ها را 

توسعه دهد
یک کارشناس انرژی گفت: اگر دولت با سرمایه های مردم پتروشیمی ها را توسعه دهد 

می تواند به سرعت ارزش افزوده را برای کشور حاصل کند.
حسن مرادی کارشناس انرژی در گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به اینکه تکمیل و 
توسعه محصولات پتروشیمی نقش مهمی در اقتصاد کشور دارند، خاطر نشان کرد: 
پتروشیمی یکی از موضوعات قبل توسعه و شد است که در زنجیره محصولات نفت و 
پتروشیمی قرار گرفته است و در تمام دنیا و منطقه ما کشورهای مشابه و یا رقبا با وجود 

آنکه پس از ما شروع به کار کردند اما پیشرفت های شگرفی در این زمینه داشتند.
وی ادامه داد: محصولات پتروشیمی به گونه ای است که به میزانی که فرآوری و تولید 
وجود داشته باشد و این زنجیره را پیش برید به مرور زمان به نسبت سرمایه گذاری از 
پتانسیل بالایی برخوردار است و ارزش افزوده ای که عاید کشور می شود یکی از بالاترین 

ارزش های افزوده است.
مرادی خاطر نشان کرد: باید در این زمینه اقدامات مثمر ثمری انجام شود زیرا در 
دولت های پس از انقلاب با توجه به فشار نمایندگان مجلس بنا شد 3 خط اتیلن شرق، 
غرب و مرکز راه اندازی شود و از جنوب کشور به نقاط مختلف در اقصی نقاط کشور برسد 
که توسعه این خطوط و حجم سرمایه گذاری با توجه به بودجه استان ها و لابی دست اندر 
کاران امکانپذیر نشد.این کارشناس انرژی خاطر نشان کرد: اگر دولت با سرمایه های 
مردم پتروشیمی ها را توسعه دهد می تواند به سرعت ارزش افزوده را برای کشور حاصل 
کند.این کارشناس انرژی با اشاره به اینکه در صورتی که کلاهبرداری حذف و و سرمایه 
گذاری به صورت انحصاری نباشد می تواند به تکمیل و توسعه زنجیره ارزش امیدوار بود 
خاطر نشان کرد: علاوه بر این مقولات استفاده از سرمایه های سر گردان و فعال سازی 
سیستم های بورسی البته با اطمینان خاطری که دولت در آن پروژه نقشی نداشته باشد 

زیرا بخش های دولتی منجر به سلب اعتماد مردم به بخش خصوصی نیز شده اند.
وی اضافه کرد: ایرانیان مقیم خارج از کشور بیش از 100 میلیارد دلار سرمایه های 
سرگردان دارند که با توجه به حجم بالای مالیات در خارج از کشور بسیاری ترجیح می دهند 
که در داخل ایران سرمایه گذاری کنند و اگر بتوانیم این 100 میلیارد دلار سرمایه خارج 
از کشور و میلیاردها دلار در داخل کشور پول سرگردان وجود دارد و تجمیع شود می توان 

به تکمیل و توسعه زنجیره ارزش امیدوار بود.

 وزیـر نفـت با اشـاره به بحث هـای عمومی بودجـه در هیات 
دولـت، گفـت: روابـط مـالی شـرکت مـلی نفـت بـا دولـت 

مطابق روال قبل باقی ماند.
»محسـن پاک نـژاد« پـس از جلسـه هیـات دولـت در جمع 
خبرنـگاران افـزود: نقـش حمایـتی کـه رئیس جمهـور و 
اعضـای دولـت در ارتبـاط با صنعـت و وزارت نفت داشـتند، 
همچنـان بـه قوت خـود باقی اسـت تـا روند کارها تسـهیل 

شود.
زمستان با کمترین چالش سپری می کنیم

وزیـر نفـت در ادامـه دربـاره تمهیـدات اندیشیده شـده برای 
تامین سـوخت زمسـتانی، گفت: راهکارهایی بـه این منظور 
در نظـر گرفته شـده کـه بخشی از آنهـا به افزایـش تولید در 

جاهایی که این امکان فراهم است بر می گردد.
وی اضافه کـرد: بخـشی هم مربوط به تسـهیل فرایند انتقال 
گاز به اسـتان هایی مثل اسـتان های شـمال شـرق کشـور 

است که از مراکز تولید گاز فاصله دارند.
پـاک نژاد افـزود: ایـن راهکارها کمک خواهد کرد زمسـتان 

با کمترین چالش پشت سر گذاشته شود.
حادثه آتش سوزی در پالایشگاه شوشتر

وی دربـاره حادثه آتش سـوزی در پالایشـگاه شوشـتر، ادامه  

داد: ایـن پالایشـگاه مربـوط به بخش غیردولتی اسـت که در 
شـهرک صنعـتی شوشـتر واقـع شـده اسـت. آنهـا مجـوز 
بهره بـرداری خـود را از وزارت صنعـت، معـدن و تجـارت 

دریافت می کنند.
وزیـر نفـت خاطرنشـان  کرد: حادثه یاد شـده نـاشی از قصور 

نیروی انسانی بوده است.

پـاک نـژاد گفت: راننـده تانکر باید اصـولی را رعایت می کرد 
که نکرد، با این حال آتش خیلی سریع مهار شد.

وی دربـاره کسـانی کـه آسیـب دیده اند، گفـت: بایـد آمار را 
دریافت کنم، اما تعداد زیادی نبوده است.

وزیـر نفـت گفت: معمولا نیروی انسـانی در ایـن مواقع نقش 
دارد.

بـه گـزارش ایرنـا، آتـش در مجموعـه صنعـتی پـارس پترو 
شوشـتر شـامگاه سه شـنبه بـر اثـر برخـورد تانکر بـا مخزن 
ذخیره سـوخت آغاز شد و سـاعت 2:30 بامداد روز چهارشنبه 

نیز مهار شد.
مدیـرکل مدیریت بحران اسـتانداری خوزسـتان، علت بروز 
حادثه آتش سـوزی در شـرکت پارس پترو شوشـتر را رعایت 

نشدن نکات ایمنی در سوختگیری عنوان کرد.
بـه گفتـه رییـس سـازمان آتـش نشـانی و خدمـات ایمـنی 
شـهرداری اهـواز، ۶ دسـتگاه خـودروی آتش نشـانی و 15 
آتش نشـان برای مشـارکت در مهار آتش سـوزی به شوشتر 
اعـزام شـدند. همچنیـن 10 تیـم امـدادی شـامل نیروهای 
امدادی شهرسـتان های شوشـتر، گتوند، مسـجد سـلیمان، 
دزفـول، لالی، بـاوی، شـوش و تیم واکنش سـریع اسـتان در 

محل حادثه حضور داشتند.

وزیر نفت:

 روابط مالی شرکت ملی نفت با دولت مطابق روال قبل است

در راستاي سياست هاي وزارت راه و شهرسازي، اداره كل راه و شهرسازي استان اردبيل به نمايندگي از شركت بازآفريني شهري ايران در 
نظر دارد فراخوان مشاركت در ساخت پروژه مسكوني شهرك كوثر اردبيل به شماره فراخوان 2003003723000047 را از طريق سامانه 

تداركات الكترونيكي دولت برگزار نمايد.
كليه مراحل برگزاري فراخوان از دريافت و تحويل اسناد فراخوان تا بازگشايي پاكتها از طريق درگاه سامانه تداركات الكترونيكي دولت 

)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد.
متقاضيان شركت در فراخوان در صورت عدم عضويت در سامانه، نسبت به ثبت نام و دريافت گواهي امضاي الكترونيكي )به صورت 

برخط( براي كليه صاحبان امضاي مجاز و مهر سازماني اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زماني:

تاريخ انتشار فراخوان:                    1403/07/24 ساعت 8:00
مهلت دريافت اسناد فراخوان:       1403/07/30 ساعت 14:00
مهلت ارسال پيشنهادات:               1403/08/14 ساعت 14:00

زمان بازگشايي پاكت ها:                 1403/08/15 ساعت 9:00
آورده شركت

قيمت زمين به مبلغ

) ريال(

   مساحت زمين
)مترمربع(

 زيربناي
   اوليه

)مترمربع(
پلاك ثبتي كاربري نام پروژه

318/080/000/000 1136 4388
قطعات 14،15،16،

25،26،27 از 73 اصلي مفروز از 20923
 پروژه آپارتمان هاي مسكوني مسكوني

شهرك كوثر اردبيل

ادار ه كل راه و شهرسازي استان اردبیل

آگهي مناقصه عمومي 03-47
فراخوان مشاركت در ساخت پروژه مسکوني شهرک كوثر اردبیل

پاداش یک تا ۲۵ میلیون تومانی برای 
گزارش ماینرهای غیرمجاز

مجـری طـرح نظـارت و سـاماندهی اسـتخراج رمزارز گفـت: پس از شناسـایی 
اسـتخراج کنندگان غیرمجاز رمز ارز، میزان انرژی مصرفی و مدت زمان اسـتفاده 
بـررسی شـده و قیمـت آن بـه نـرخ روز رمـزارز مجاز محاسـبه و از آنهـا دریافت 
می شـود، فـرد متخلف نیز به دادگاه معرفی و دسـتگاه ماینـر آن ضبط و به مراجع 
قضایی و امنیتی تحویل و امحا می شـود.به گزارش ایسـنا، هادی سـفیدمو اظهار 
کـرد: ایـن پدیـده آثـار زیان باری بر شـبکه بـرق دارد، بـه طوری کـه باید معادل 
مصرف 410 واحد مسـکونی برق به مصرف برسـد تا یک بیت کوین اسـتخراج 
شـود. اسـتخراج هـر بیـت کوین براسـاس قـدرت پـردازش هر دسـتگاه تعیین 

می شود و برق مصرفی آن نیز براساس توان مصرفی هر دستگاه است.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه برای تولید یـک بیت کوین توسـط یک دسـتگاه از انواع 
مدل هـای قدیـمی، تقریبا یـک میلیون کیلووات سـاعت برق مصرف می شـود،  
گفـت: تقریبـا بـه طور متوسـط هر ماینـر به انـدازه یـک کولـر گازی در مناطق 

گرمسیر جنوبی مصرف برق دارد. 

ت اول
نوب
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۳۴۸۲ قلم کالای قاچاق در اصناف قزوین 
کشف شد

معـاون بـازرسی و حمایـت حقوق مصرف کنندگان اداره کل صنعـت، معدن و تجارت 
قزوین از کشف سه هزار و 4۸2 قلم کالای قاچاق از اصناف استان جمع آوری شد. 

رحیم محمدی صدر اظهار کرد: طرح نظارتی ویژه بازگشـایی مدارس از 15 شـهریور 
شروع و تا 15 مهرماه در استان قزوین اجرایی شد.

وی اضافـه کـرد: طی بازرسی هـای صـورت گرفتـه در حـوزه مقابلـه با قاچـاق کالا از 
تاریـخ 15 شـهریور تـا 15 مهر، تعـداد 34۸2 قلم کالا جمـع آوری و تحویـل اداره کل 

اموال تملیکی استان شد.
محمـدی صـدر تصریح کـرد: در همین مـدت ۸5 فقره بازرسی توسـط حـوزه مبارزه 
با قاچاق کالا و ارز سـازمان با حضور دسـتگاههای نظارتی و تشـکیل هفت فقره برگ 

گزارش بازرسی و سه فقره صورتجلسه کشف کالای قاچاق انجام شد.
ایـن مسـوول ادامـه داد: 41 فقره گشـت مشـترک با حضـور همکاران دسـتگاههای 
نظـارتی شـامل اداره تعزیرات حکومتی اسـتان ،اتـاق اصناف مرکز قزویـن و اتحادیه 
هـای ذیربـط )شـامل کیف وکفش، پوشـاک ،نوشـت افـزار ( و بـازرسی از 402 واحد 

صنفی انجام شد.
بـه گفتـه محمـدی صدر، بـازرسی نوبـه ای توسـط بازرسـان وکارشناسـان معاونت 
بـازرسی و نظـارت در قالـب 4۶ تیم و بازرسی از 423 واحد صنفی و همچنین تشـکیل 

205 فقره برگ گزارش بازرسی از دیگر اقدامات اداره کل صمت بود.
معـاون بـازرسی اداره کل صمت اسـتان قزوین خاطرنشـان کرد: طرح نظـارتی از 15 
شـهریور مـاه و بـا هـدف تامین ، توزیـع و ارائه به موقـع کالاهای اولویـت دار مرتبط با 
ایـام بازگشـایی مـدارس ونظارت بر اعضا زنجیـره تامین این کالاها اعـم از واحد های 
تولیـدی و صنـفی عرضـه کننده پوشـاک، کیف و کفش نوشـت افـزار در 15 مهرماه 

به پایان رسید.
محمـدی صـدر در پایـان از همشـهریان درخواسـت تا گزارشـات و شـکایات خود در 
زمینـه تخلفـات اقتصـادی را از طریق سـایت  samt.124.ir و یا بـا تلفن 124 در 
میان گذاشـته تا در اسـرع وقت توسـط کارشناسـان و بازرسـان اداره کل صمت مورد 

رسیدگی قرار گیرد.

رئیس شورای اسلامی شهرقدس:
 هدف شورا و شهرداری برداشتن

 باری از دوش آموزش و پرورش است
فریده ناصریان-خبرنگارجهان اقتصاد

رئیس شـورای اسـلامی شـهرقدس در جلسـه رسـمی شـورا که با حضور رئیس اداره 
آمـوزش و پـرورش شهرسـتان قـدس برگـزار شـد، ضمـن بحـث و گفتگـو در مورد 
مشـکلات و معضـلات این حـوزه گفت: اقدامات مدیریت شـهری در راسـتای تعالی و 

برداشتن باری از دوش آموزش و پرورش است.
بـه گـزارش روابـط عمـومی شـهرداری و شـورای اسـلامی شـهر قـدس؛ سـعید 
ششـگل نژاد در تشـریح وقایع جلسه 33۷ شورای اسـلامی که روز سه شنبه 24 مهرماه 
برگـزار شـد، گفـت: این جلسـه با حضـور نمایندگان مـردم و آقـای جعفربیگ رئیس 
اداره آموزش و پرورش شهرسـتان برگزار و گزارشی از وضعیت موجود مدارس توسـط 

ایشان ارائه شد.
رئیس شـورای اسـلامی شـهرقدس افزود: در دوره ششـم مدیریت شـهری نیاز مبرم 
بـه توسـعه زیرسـاخت ها و ارتقـای سـرانه  آموزشی مـورد بحث و بـررسی نمایندگان 
قـرار گرفـت تـا اینکـه پس از 30 سـال احداث 2 مدرسـه توسـط مدیریت شـهری در 
دسـتور کار قـرار گرفـت کـه در هفتـه دولت امسـال، یکی از ایـن مدارس بـه افتتاح و 
بهـره بـرداری رسید و دومین مدرسـه نیز در دسـت احداث می باشـد که ان شـاءالله با 

اهتمام ویژه شهردار محترم تا پایان دوره ششم به بهره برداری خواهد رسید.

در ۶ ماهه نخست سال جاری انجام شد؛
شستشو و لایروبی ۲ هزار کیلومتر شبکه 

فاضلاب در استان اصفهان
مدیـر عامـل آبفـای اسـتان اصفهـان از شستشـو و لایـروبی 2 هـزار کیلومتر شـبکه 

فاضلاب در استان، در ۶ ماهه نخست سال جاری خبر داد. 
حسیـن اکبریـان هدف از انجام این عملیات را پیشـگیری از گرفتگی شـبکه فاضلاب 
و کاهـش حـوادث احتمـالی عنـوان کـرد و افـزود: 3.4 کیلومتر بازسـازی و نوسـازی 

شبکه فاضلاب نیز در این مدت انجام شده است. 
وی ادامـه داد: بیـش از 4 هـزار و ۶00 فقـره هم سـطح سـازی و 11۸ فقـره عیب یابی 
منهـول هـای فاضلاب در سـطح اسـتان با هدف پیشـگیری از حادثه در تردد وسـایل 

نقلیه و همچنین مرئی نمودن دریچه های فاضلاب در این مدت انجام شده است. 
اکبریـان بـه اهمیت سـم پاشی منهـول های فاضـلاب در دفع حشـرات و آلاینده های 
فاضـلابی اشـاره کـرد و افـزود: بـا هـدف امحـای حشـرات مـوذی، افزایـش سـطح 
بهداشـت عمـومی و رضایت شـهروندان، بیـش از 1۸2 هزار فقره منهـول فاضلاب در 

سطح استان سم پاشی شده است. 
مدیرعامـل آبفای اسـتان اصفهـان در خصوص اصول بهره برداری درسـت از شـبکه 
فاضـلاب شـهری گفـت: اقدامـاتی همچـون وصـل نکـردن آب بـاران بـه شـبکه 
جمـع آوری فاضـلاب، جلوگیـری از ریختـن زبالـه، نخالـه، مـواد نفـتی، اسیـدی و 
چربی هـای نـاشی از پخـت و پـز رسـتوران هـا، واحدهای صنعـتی، به داخل شـبکه و 
درون منهـول هـای فاضلاب از اصول بهره برداری درسـت از شـبکه فاضلاب شـهری 
اسـت و مشـترکین  با رعایت  این اصول مانع از گرفتگی شـبکه و پس زدگی فاضلاب 
بـه منـزل خـود و دیگـر شـهروندان می شـوند، همچنیـن رعایـت این اصـول باعث 

جلوگیری از وقوع حادثه و تحمیل خسارت به تأسیسات فاضلاب می شود.

۶۱ درصد صادرات کردستان در گمرک مرز 
باشماق انجام می شود

 مدیـرکل صنعـت، معـدن و تجـارت کردسـتان گفـت: ۶1 درصد صادرات اسـتان در 
گمرک مرز باشماق انجام می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، بختیار خلیقی ظهر چهارشـنبه در جلسـه شـورای ساماندهی 
مبادلات مرزی اسـتان که در اسـتانداری تشـکیل شـد، اظهار کرد: ۶1 درصد صادرات 
اسـتان در گمـرک مـرز باشـماق انجـام می شـود و 5۷2 هزار تـن کالا بـه ارزش 229 
میلیـون دلار در ۶ ماهـه اول سـال از مرزهـای اسـتان بـه خـارج از کشـور صادر شـده 
اسـت.مدیرکل صنعـت، معدن و تجارت کردسـتان عنوان کرد: این رقـم کالا در مدت 
مشـابه سـال قبل از نظر وزنی با یک درصد کاهش و از نظر ارزشی 12 درصد کاهش 
داشـته اسـت.خلیقی بیان کرد: متوسـط قیمـت هر تـن کالای صادراتی معـادل 400 

دلار بوده که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل 11 درصد کاهش داشته است.
وی گفـت: سـهم وزنی صـادرات کردسـتان در مقایسـه بـا کشـور ۸1 صـدم درصد و 

سهم ارزشی هشت دهم درصد است.
مدیـرکل صنعـت، معـدن و تجارت کردسـتان عنوان کـرد: این میزان از لحـاظ وزنی 

سه درصد و به لحاظ ارزشی 20 درصد کاهش داشته است.
خلیـقی یـادآور شـد: همچنیـن از گمرک های باشـماق و سیرانبند بانـه در ۶ ماهه اول 
سـال جـاری میـزان 192 هـزار تـن کالا بـه ارزش 14۷ میلیـون دلار محمولـه سـایر 

استان ها خارج شده است.

ایران

ماندانا اسدی- خبرنگار جهان اقتصاد  
مدیرعامـل شـرکت بهره برداری نفت و گاز غرب بر تشـکیل شـورای راهبردی 

بسیج در سطح شرکت تأکید نمود.
مهنـدس محمـود نصیری مدیرعامل شـرکت بهره برداری نفـت و گاز غرب در 
دیـدار بـا فرماندهـان پایـگاه هـای بسیـج تابعه بـر تشـکیل شـورای راهبردی 

بسیج در سطح شرکت تأکید نمود.
مهنـدس نصیـری در ابتـدای ایـن دیـدار از اقدامـات پایگاههـای بسیـج تابعـه 
شـرکت )پایـگاه های بسیج رهروان ولایت سـتاد، شـهید شیرودی ایلام، شـهید 
کشـوری تنگ بیجار، شـهدای نفت شـهر، شـهدای فکه چشـمه خوش، شـهید 

شـکارچی سـرکان ماله کـوه ( در اجـرای دقیـق ماموریت های محولـه بسیج و 
همـکاری و همـراهی بـا بسیج شـرکت ملی نفت ایران و شـرکت نفـت مناطق 
مرکـزی ایران، بسیـج ادارات اسـتان های غرب کشـور)حوزه 5 بسیج کارمندی 
امـام محمـد باقـر)ع( کرمانشـاه، سـپاه حضـرت امیرالمومنیـن)ع( ایلام و سـپاه 
لرسـتان و شهرسـتان پلدختـر(، تـلاش هـای خالصانـه آنهـا در پیشـبرد اهداف 
عالیـه شـرکت بـه ویـژه در برپایی موکب، ایسـتگاه هـای صلواتی در تاسـوعا و 
عاشـورای حسیـنی )ع( ، ارائـه خدمات بـه زوار اربعین حسیـنی و در نهایت تهیه 
و توزیع کمک های مومنانه و بسـته های معیشـتی در اسـتان های غرب کشـور 
قـدردانی نمـود. وی تصریـح کـرد: رسـالت ایـن نهـاد ارزشـمند فقط منـوط به 

دوران دفـاع مقـدس و فعالیـت در حوزه هـای نظامی و امنیتی نیسـت، بلکه این 
فرهنـگ و روحیـه بسیـجی ارزش آفریـن و محرک انجام فعالیـت های جهادی 
می باشـد و انتظار می رود که مهندسـان بسیجی شـرکت فعالیت بیشتر در زمینه 
ارائـه برنامـه هـای متناسـب بـا شـرایط مناطـق عملیـاتی در راسـتای تحقـق 
فرمایشـات مقـام معظم رهبری در شـعار سـال جهـش تولید با مشـارکت مردم 
داشـته باشـند. در ادامـه ایـن دیـدار فرماندهـان پایـگاه هـای تابعـه نیز بـا ارائه 
گزارشـی از فعالیـت هـا و اقدامات خود در سـتاد و مناطق عملیـاتی تابعه به بیان 
نظـرات و پیشـنهادات خـود در خصوص رفـع موانع و چالش های اجـرای برنامه 

های بسیج پرداختند.

تشکیل شورای راهبردی بسیج در شرکت بهره برداری نفت و گاز غرب

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان همدان گفت: در حال حاضر قرارداد 
احداث 200 واحد نیروگاه خورشیدی حمایتی 5 کیلوواتی برای افراد تحت 
پوشش نهادهای حمایتی در همدان با پیمانکار ذیصلاح بسته شده و در حال 

اجرا است.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان همدان، علی سهرابی 
با  امام خمینی )ره( استان همدان  امداد  با مدیرکل کمیته  بیدار در دیدار 
اشاره به عقد تفاهم نامه پنج جانبه احداث نیروگاه های خورشیدی )فتوولتائیک( 
5 کیلوواتی اظهار کرد: این تفاهم نامه با همکاری معاونت توسعه روستایی و 

مناطق محروم، وزارت نیرو، کمیته امداد امام خمینی )ره(، سازمان بهزیستی و 
بسیج سازندگی کشور به مدت 5 سال امضا و مبادله شده است.

وی افزود: هدف از امضای این تفاهم نامه توانمندسازی اقتصادی و کمک به 
معیشت روستاییان با اولویت افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی و افزایش 
میزان بهره وری از انرژی پاک و تجدیدپذیر است که سهم استان همدان از این 

طرح 3 هزار سامانه خورشیدی 5 کیلوواتی  است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان همدان عنوان کرد: قیمت فروش 
برق در این طرح به ازاء هر کیلووات ساعت برق تولیدی نیروگاه های 5 کیلو 

واتی طرح حمایتی برابر 3 هزار تومان در نظر گرفته شده که تا 20 سال ادامه 
خواهد داشت. 

وی با بیان اینکه در این راستا تعداد 2 هزار و 500 نفر در استان همدان توسط 
نهادهای حمایتی معرفی شده اند، گفت: تمام معرفی شدگان از نظر حقوقی و 
فنی مورد ارزیابی قرار گرفته اند که از این تعداد تاکنون 608 قرارداد خرید 

تضمینی برق نیز با متقاضیان طرح حمایتی منعقد شده است.
سهرابی بیدار بیان کرد: از این تعداد در حال حاضر قرارداد احداث 200 واحد با 

پیمانکار ذیصلاح بسته شده و در حال اجرا است.

خبرنگارجهان اقتصاد -جبار صفربیگی
رئیس پژوهش و فناوری شرکت پالایش گاز ایلام از انعقاد 2 پروژه تولید بار 
اول و 3 پروژه پژوهشی مساله محور و حمایت از 7 عنوان پایان نامه تحصیلات 

تکمیلی در نیمه نخست امسال در پالایشگاه گاز ایلام خبر داد.
به گزارش روابط عمومی؛ محسن خزلی افزود: پروژه های تولید بار اول شرکت 
شامل طراحی و ساخت مبدل کویل وند به ارزش 850 هزار یورو و طراحی 
و ساخت رویشگر التراسونیک پایش خوردگی به ارزش 25 میلیارد ریال می 
شود که با تکیه بر توان شرکت های داخلی و دانش فنی متخصصان کشور به 

انجام رسیده است.وی اظهار داشت: در این مدت سه پروژه پژوهشی مساله 
محور تحت عنوان » امکان سنجی بهبود عملکرد حرارتی کولر هوایی پالایشگاه 
آلتراسونیک وایرلس پایش  افزایش دمای محیط، ساخت سیستم  به دلیل 
خوردگی آنلاین و حذف ترکیبات BTEX از پساب صنعتی قبل از ورود به 
تصفیه خانه با استفاده از روش های نوین با اعتبار بالغ بر 27 میلیارد ریال عقد 
قرارداد شده است.خزلی تصریح کرد: انجام و اجرای پروژه پژوهشی عناوین 
امکان سنجی بهبود عملکرد حرارتی کولر هوایی پالایشگاه به دلیل افزایش 
دمای محیط با هدف ارتقا بهره وری سیستم های کولرهای هوایی، کاهش 

دمای سیال خروجی از کولر هوایی در فصل های گرم، جلوگیری حداکثری از 
هدر رفت انرژی و کاهش مصرف انرژی منعقد گردیده که به مطالعه و بررسی 
فنی و اقتصادی راهکارهای بهبود عملکرد واحدهای خنک کننده پالایشگاه 
ایلام می پردازد.وی به پروژه پژوهشی ساخت سیستم آلتراسونیک و ایرلس 
از سیستم های تست  استفاده  تاکید کرد:  و  اشاره  آنلاین  پایش خوردگی 
التراسونیک به دلیل قابلیت اطمینان بالای نتایج تست و عدم آسیب رساندن 
به محصول و یا فرآیند مورد تست در سطح جهان و در کشور ما گسترش روز 

افزون داشته و استفاده از آن اجتناب ناپذیر می باشد.

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان گفت: هفتمین مرحله از طرح »محله من، 
محله زندگی« در محله پوریای ولی با اعتباری معادل 844 میلیون تومان انجام 

شد.
مهدی سلطان آقایی اظهار کرد: منطقه 7 شهرداری اصفهان پس از شهرک 
کاوه، محله فروردین، رحیم آباد، اشراق، بابلدشت و برازنده با هدف بررسی و 
رفع معضلات جاری شهروندان طی 10 روز، اکنون نگاه عمیق تری به محله 

پوریای ولی دارد.
با اشاره به تراکم بالای جمعیت در این محله افزود: محله پوریای ولی  وی 
محله ای بومی با بافت فرسوده و ساخت قدیمی است که امیدواریم بتوانیم با 
اجرای طرح هایی در این محله عمده مشکلات جاری شهروندان را رفع کنیم.

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان گفت: جمع کل هزینه اجرای طرح »محله 
من محله زندگی« در پوریای ولی 844 میلیون تومان است.

سلطان آقایی با اشاره به اقدامات انجام شده توسط واحد امور شهر اداره خدمات 
شهری محله پوریای ولی عنوان کرد: از جمله این واحد اقدامات می توان به 
سطل های  رنگ آمیزی  شعارنویسی،  امحای  قدیمی،  دیوارهای  رنگ آمیزی 

زباله، پایه تابلوها و پل، پاک سازی و تسطیح زمین های بایر و حمل نخاله ها، 
اجرای دیوارنگاره »محله من محله زندگی« و اجرای نقاشی دیواری، پاک سازی 
و  المان ها  معابر،  شست وشوی  و  منازل  درِ  روی  از  تبلیغاتی  برچسب های 

تابلوهای ترافیکی اشاره کرد.
وی با اشاره به اقدامات انجام شده توسط واحد نت اداره خدمات شهری محله 
بوستان محلی و  ال ای دی در  بیان کرد: نصب پنج سری چراغ  پوریای ولی 
رنگ آمیزی و ساماندهی آب نمای بوستان میخک از جمله اقدامات انجام شده 

این واحد است.
 

مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان با اشاره به اقدامات انجام شده واحد فضای 
سبز در محله پوریای ولی گفت: اقدامات این واحد شامل حذف درختان خشک 
و حذف سرشاخه خشک درختان، شست وشو و سم پاشی درختان، اصلاح و 
تعمیر شبکه آبیاری پوریای ولی، هرس و جوان سازی پرچین خیابان مولوی و 

پوریای ولی و گل کاری فصلی خیابان شاهد می شود.
بتنی  و جدول  چینی  مالون  و  بلوکی  دیوار  اجرای  داد:  ادامه  سلطان آقایی 

)خیابان پوریای ولی( و لکه گیری آسفالت معابر فرعی )در خیابان 15 خرداد و 
خیابان مولوی( از جمله اقدامات اداره عمران در محله پوریای ولی است.

وی با اشاره به اقدامات اداره ترافیک در محله پوریای ولی اضافه کرد: نصب 
ترافیکی در محل، نصب چهار  المان های  و  تابلو  تعداد 265 عدد  تعمیر  و 
المان روشنایی تجمیعی، نصب و تعمیر 132 سرعت گیر پلاستیکی، اجرای 
13 هزار متر خط کشی طولی، جمع آوری و نصب 35 استوانه ایمنی ترافیکی 
و مناسب سازی و تعمیر سه سرپناه ایستگاه اتوبوس از جمله اقدامات اداره 

ترافیک در محله پوریای ولی است.
مدیر منطقه 7 شهرداری اصفهان گفت: از جمله اقدامات اداره فرهنگی در 
محله پوریای ولی می توان به برگزاری جشن افتتاح و اجرای ورزش باستانی با 
حضور ورزشکاران کودک و نوجوان، برگزاری بازارچه صنایع دستی و مشاغل 
بانوان محل، اجرای پاتوق بازی های بومی محلی در بوستان محل،  خانگی 
تجلیل و دیدار با خانواده شهید شاخص محله شهید حسین نصر، تجلیل 
دیدار با نخبه قرآنی محله حافظ کل قرآن کریم فاطمه لطفی و جشن همپای 

کودکی ویژه کودکان و نوجوانان در پارک میخک اشاره کرد.

خبرنگارجهان اقتصاد فریباشریف آباد
با هدف پیشگیری از بروز حوادث ناشی از انفجار مخازن سی ان جی خودروها و 
ایجاد الزام نسبت به اخذ گواهی سلامت مخازن سی ان جی خودرویی، جلسه 
هم اندیشی با سازمان های متولی امر در شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه سبزوار برگزار گردید،
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه سبزوار: 
 HSE ،این جلسه که با حضور مدیر، معاون بازرگانی و روسای نواحی، حراست
و سی ان جی منطقه و نیز نمایندگانی از استانداری، فرمانداری ها، دادستانی ها 
،شهرداری ها، پلیس راهورناجا، اداره صمت، شرکت گاز، و مراکز مجاز دوگانه 
سوز خودروهای شهرستان های تابعه منطقه به همراه بازرسین اداره استاندارد، 
نمایندگان انجمن صنفی جایگاه داران خراسان رضوی و اتحادیه سوخت های 
جایگزین در محل سالن کنفرانس منطقه سبزوار برگزار گردید، مظفری نژاد 
مدیر منطقه ضمن خوش آمد گویی به میهمانان، حفظ ایمنی هموطنان را 
مهمترین اصل در ارائه خدمات شرکت ملی پخش برشمرد و افزود: متاسفانه 
عدم رعایت نکات ایمنی از سوی برخی مالکین خودروهای گاز سوز سی ان جی 
و نیز کوتاهی در اخذ گواهی معاینات سلامت مخازن سی ان جی در ایام اخیر 

موجب بروز حوادث تلخ و ناگواری گردیده است که نیاز است تا با هم افزایی 
همه دستگاه های مرتبط، ضرورت رعایت نکات ایمنی در جامعه برای مردم 

محسوس گردیده و نسبت به این امر اهتمام ورزند.
مدیر منطقه سبزوار بیان داشت: عدم رعایت ضوابط و قوانین وضع شده در 
ایمن در جایگاه های سی ان جی به مرور زمان،  خصوص نحوه سوختگیری 
علاوه بر بروز رویدادهای ناگوار سبب خواهد شد تا اقبال مردم به استفاده از 
گاز طبیعی به عنوان سوخت پاک کاسته شده و مزایای آن نادید گرفته شود

اقدامات  به  این جلسه شهرآیینی رئیس واحد سی ان جی منطقه  ادامه  در 
افزود:  و  کرد  اشاره  سی ان جی  سوز  گاز  خودروهای  مالکین  برخی  ناایمن 
متاسفانه استفاده مجدد از مخازن فرسوده و منقضی شده، جداسازی مخازن 
فرسوده جهت اخذ گواهی معاینه فنی و نصب مجدد مخزن پس از گرفتن 
تاییدیه، نصب مخازن نو استیجاری در هنگام مراجعه به مراکز معاینه فنی، 
جداسازی مخزن پس از گرفتن برچسب معاینه و استفاده مجدد از مخازن 
فرسوده و نیز مراجعه به مراکز غیر مجاز جهت نصب مخزن سی ان جی از 
جمله مواردی است که حادثه ساز بوده و نیاز است تا با همراهی همه دستگاه 
های ذیربط و نظارت هر چه قوی تر از وقوع چنین تخلفاتی پیشگیری گردد

وی همچنین با بیان چالش های موجود در فعالیت جایگاه های  سی ان جی 
خواستار مرتفع شدن این مشکلات از طریق تعامل و هم افزایی سازمان های 

متولی گردید.
راهبرد  نیز  رضوی  خراسان  استانداری  نماینده  مشکینیان  جلسه  این  در 
این  داشت:  اظهار  و  کرد  مطرح  را  جایگاه های سی ان جی  سازی  هوشمند 
فرآیند سبب خواهد شد تا با دقت نظر هر چه بیشتر از رعایت اصول ایمنی 
در جایگاه ها اطمینان حاصل گردیده و به صورت مدیریت شده از بروز حوادث 

جلوگیری شود.
درپایان نمایندگان دستگاه ها آمادگی خود را جهت هرگونه همکاری با شرکت 
ملی پخش اعلام داشته و مقرر گردید تا با تشکیل کارگروهی تخصصی روند 
اخذ  خودروها،  کردن  سوز  ،دوگانه  سی ان جی  درجایگاه های  سوختگیری 
گواهی معاینه فنی خودرو و مخازن سی ان جی، اسقاط خودروهای گازسوز 
سی  ان جی و معدوم سازی مخازن فرسوده مورد  ارزیابی قرار گیرد تا از هرگونه 
سوء استفاده احتمالی جلوگیری به عمل آید، همچنین در صورت واگذاری 
جایگاه های سی ان جی از طریق مزایده، مقرر شد تا شهرداری ها فرآیند قیمت 

گذاری جایگاه را از طریق کارشناسان رسمی دادگستری انجام دهند.

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان همدان خبر داد

احداث ۲۰۰ واحد نیروگاه خورشیدی حمایتی ۵ کیلوواتی در همدان

انعقاد ۲ پروژه تولید بار اول و ۳ پروژه پژوهشی پالایشگاه گاز ایلام

مدیر منطقه ۷ اصفهان خبر داد

هزینه ۸۴۴ میلیون تومانی برای اجرای طرح »محله من، محله زندگی« در محله پوریای ولی

در راستای مسئولیت های اجتماعی انجام پذیرفت:

برگزاری جلسه هم اندیشی ساماندهی و تامین ایمنی خودروهای گاز سوز سی ان جی در منطقه سبزوار

قاسم توانایی- خبرنگار جهان اقتصاد 
اسـتاندار فـارس یکی از محورهای توسـعه فـارس را میراث 
فرهنگی، صنایع دسـتی و گردشـگری دانسـت و بر ضرورت 

توجه به این محورها تأکید کرد. 
حسینعـلی امیری ، در دیدار با مدیران مجموعه گردشـگری 
و منابع انسـانی فارس بر ضرورت بالفعل شدن پتانسیل های 
بالقـوه اسـتان تاکیـد کـرد و افـزود: بایـد از ظرفیت هـای 
اسـتفاده نشـده اسـتان به ویژه در حوزه گردشـگری و میراث 

فرهنگی استفاده کنیم.
 وی، میـراث فرهنـگی و گردشـگری فـارس را به مثابه گنج 
و ذخیـره ای دانسـت کـه بایـد در جهـت منافـع مـردم آن را 
اسـتخراج کـرد و گفـت: بی تردید یکی از محورهای توسـعه 
اسـتان فارس میراث فرهنگی و گردشـگری و صنایع دستی 

این استان است.
امیـری، ارتباطـات را یـکی از اصلی تریـن زمینه هـای هـر 
توسـعه ای معـرفی کرد و افـزود: راه های مواصـلاتی، خطوط 
پایانه هـای  ریـلی، تجهیـز و مدرن سـازی فرودگاه هـا، 
مسـافربری، تکمیل، تجهیز و نوسـازی نـاوگان حمل و نقل 

عمـومی و... همـگی بسـته ای از پیـش نیازهـای مربـوط به 
توسـعه را شـکل می دهـد لذا بـر تکمیل طرح هـای ارتباطی 

نیمه تمام جدا تاکید دارم.
وی بـا تأکید بـر اینکه فارس از منظر گردشـگری در 4 حوزه 
تاریـخی، درمانی، تفریحی و زیـارتی امکانات و ظرفیت های 
بالقـوه بسیـاری دارد، تصریـح کـرد: ظرفیت هـای اسـتان 
فـارس در حوزه هـای مختلـف و متعـدد گردشـگری حقیقتاً 
کم نظیر اسـت؛ مسئله گردشـگری در فارس ظرفیت خوبی 
اسـت کـه با به نتیجـه رسیـدن و تکمیل ارتباطـات می توان 
آن را بـه فرصـتی تبدیـل کـرد تا مـردم از عوایـد و منافع آن 

بر سر سفره های خود بهره ببرند.
نماینـده عالی دولـت در فارس در بخش دیگر سـخنان خود 
از ضـرورت هم افزایی و هماهنـگی و همکاری برای رسیدن 
بـه هدف نهایی سـخن گفت و افـزود: فعالیت ها اگر هدفمند 
باشـند بـه نتیجـه می رسـند کمـا اینکـه اگـر بـه صـورت 
جزیـره ای اقـدام شـود و یـکی از بخش هـا بـه وظیفـه خود 
عمـل نکنـد به نتیجـه مطلـوب نخواهیـم رسید عـلی رغم 
اینکـه بـر همـه بخش ها هزینـه تحمیل شـده اسـت؛ لذا بر 

استاندار:

گردشگری از محورهای توسعه فارس است
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میراث

تاسیس پایگاه میراث جهانی 
ناملموس

وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی از 
انتصاب  و  ناملموس«  تاسیس »پایگاه میراث جهانی 
میراث  سرپرست  همچنین  و  پایگاه   این  سرپرست 

جهانی »کاروانسرای ایرانی« خبر داد.
فرهنگی،  میراث  وزارت  عمومی  روابط  گزارش  به 
جهانی  روز  آستانه  در  دستی،  صنایع  و  گردشگری 
میراث فرهنگی ناملموس )17 اکتبر - 26 مهرماه(، 
پایگاه میراث جهانی ناملموس تاسیس و سیما حدادی 
پایگاه جهانی منصوب شده  این  به عنوان سرپرست 
است.بنا به این گزارش مصطفی پورعلی مدیرکل امور 
پایگاه های میراث ملی و جهانی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی، در احکامی جداگانه، سیما 
حدادی را به سرپرستی پایگاه میراث جهانی ناملموس 
و عبدالمهدی همت پور را به سرپرستی میراث جهانی 

کاروانسرای ایرانی منصوب شدند.
در این احکام جداگانه آمده است: امید است با توجه 
با  موجود،  ظرفیت های  و  جایگاه  این  حساسیت  به 
اداره کل  با  هماهنگی  ضمن  منسجم  برنامه ریزی 
پایگاه ها و تعامل با مدیران ستادی و استانی، نسبت به 

انجام امور محوله اقدام کنید.
نمایش ها،  رسوم،  به  ناملموس  فرهنگی  میراث 
اشیا،  وسائل،  نیز  و  مهارت ها  دانش،  اصطلاحات، 
مصنوعات دستی و فضاهای فرهنگی مرتبط با آن ها 
اطلاق می شود که اجتماعات، گروه ها و در برخی از 
موارد افراد آنها را به عنوان بخشی از میراث فرهنگی 
خود می شناسند. این میراث فرهنگی ناملموس که از 
توسط  همواره  می شود،  منتقل  دیگر  نسل  به  نسلی 
طبیعت  محیط،  به  پاسخ  در  گروه ها  و  اجتماعات 
و  و حس هویت  خلق می شوند  آنها مجدداً  تاریخ   و 

استمرار را برای ایشان به ارمغان می آورد.
در  ناملموس  فرهنگی  میراث  اثر   24 ثبت  با  ایران 
فهرست جهانی یونسکو در رتبه پنجم جهان قرار دارد. 
در  جهانی  ملموس  میراث  اثر  ثبت 27  با  همچنین 
میان 10 کشور اول جهان قرار دارد که یکی از این 
سال  شهریورماه  که  است  ایرانی«  »کاروانسرای  آثار 
1402 به عنوان بیست و هفتمین اثر تاریخی و طبیعی 
ایران در چهل و پنجمین نشست کمیته میراث جهانی 

یونسکو ثبت جهانی شد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: درباره پرونده هنرمندان ممنوع الکار تجدیدنظر می شود 
به گزارش خبرنگار فرهنگی ایرنا، سیدعباس صالحی روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات 
دولت در جمع خبرنگاران درباره پرونده ممنوع الکاری برخی هنرمندان و بازگشت به کار، 
اظهار داشت: بخشی که در حقیقت به عنوان هنرمندانی که ممنوع الکار تلقی می شوند، 
مواردش مختلف است، تک تک این موارد در این دوره جدید مورد بررسی مجدد قرار می 

گیرد و تجدیدنظر کلی می شود.
وی همچنین بدون دادن وعده ای در دولت جدید برای مسکن هنرمندان، هر نوع قول 

جدیدی را منوط به اطمینان حاصل کردن از آن عنوان کرد.
زمانی قول می دهم که مطمئن شوم

وزیر فرهنگ در پاسخ به سوال خبرنگاری درباره اقدام ها و وعده دولت سیزدهم برای 
مسکن هنرمندان و برنامه و وعده های دولت چهاردهم اظهار داشت: اجازه بدهید این 

قول را زمانی بدهم که مطمئن شوم.
صالحی در پاسخ به این سوال که  وزارت ارشاد برای قانونمند کردن سبک موسیقی رپ، 

برنامه ای در دست دارد؛ گفت: درباره این نوع موضوعات، اجازه بدهید معاونت هنری مستقر 
)یا تثبیت یا تغییر( شود، در شورا یا مجموعه ای که در دوره جدید استقرار پیدا می کند، 

موضوعاتی که یک مقداری مورد تفاوت نظر است آنجا تعیین تکلیف نهایی خواهد شد.
انتصابات تا آخر مهر نهایی می شود

صالحی درباره تاخیر در تعیین معاونت ها، گفت: قبلا هم گفتیم تا آخر مهر انتصابات انجام 
می شود، البته مسیر خود را طی می  کند اما مسیر انتصابات، مسیر در فضای استعلام هاست 

و در این دوره استعلام ها سه گانه است.
وی افزود: البته انتصابات کمی طول کشیده، کمیته انتصابات هم کار خود را انجام خواهد 
داد. مجموعه معاونت ها در مسیر استعلام ها قرار دارد و همان قولی که دادیم تا پایان مهر 

ماه، از نظر ما قطعی است.
وی در پاسخ به این که یعنی ممکن است تئاتر به سازمان تبدیل نشود؟ گفت: هر سندی 

که مصوب شود آیین نامه های اجرایی آن ان شا الله تهیه خواهد شد.

وزیر فرهنگ: 

درباره هنرمندان ممنوع الکار تجدیدنظر مي شود

 جلسه اقتصاد مقاومتي با موضوع بررسي مشکلات و معضلات 
واحدهاي صنعتي، تولیدي، كشاورزي و دانش بنیان استان گلستان

جلسه اقتصاد مقاومتی با موضوع بررسی مشکلات و معضلات واحدهای صنعتی، 
تولیدی، کشاورزی و دانش بنیان استان گلستان با حضور خلیلی معاون قوه قضاییه 

برگزار گردید
در رابطه اینچه برون برخی دستگاه ها به قانون تمکین نمی کنند

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی گرگان در جلسه اقتصاد مقاومتی 
با حضور خلیلی معاون قوه قضاییه، اظهار کرد: درآمد سرانه مردم استان گلستان 
کمتر از 50درصد متوسط درآمد سرانه کشور است، اما مردم علیرغم محرومیت ها 

و تنگناهای موجود، با امید و نشاط در اعتلای ایران عزیز تلاش می کنند.
امیر یوسفی بیان کرد:منطقه آزاد اینچه برون با تلاش همه به ثمر نشست اما می 
بینیم که برخی دستگاه ها به قانون تمکین نمی کنند. سرمایه گذار آماده سرمایه 
گذاری است اما دعوای بین دستگاه های دولتی مانع بزرگی برای ادامه کار منطقه 

آزاد و سرمایه گذاری شده است.
وی افزود:مرز اینچه برون امن ترین مرز کشور است و امکان برقراری ارتباط 
اقتصادی را از چین، روسیه وکشورهای CIS با اروپا و کشورهای حوزه خلیج فارس 

فراهم کرده است.
رئیس اتاق بازرگانی گرگان تصریح کرد:از طرفی اشتراکات فرهنگی و دینی بسیاری 
را با کشورهای CIS داریم لذا باید امکانات زیرساختی از جمله تجهیزات تخلیه، 
بارگیری و انبار در این مرز تقویت شود تا بتوانیم نیازهای کشور را از این مرز وارد 

کنیم و محصولاتمون رو به راحتی صادر کنیم.
وی خاطر نشان کرد:امروز راه اندازی بازارچه مشترک مرزی، امری بسیار ضروری 
در این منطقه محسوب می شود که می تواند موجب افزایش درآمد مرزنشینان شده 

و هم امنیت مرز، بیشتر تضمین گردد.
یوسفی گفت:تنش های آبی در استان هر روز تشدید می شود بطوریکه اثرات مخرب 
آن در بخش کشاورزی، صنعت و حوزه اجتماعی و سیاسی کاملا محسوس است. 
انتظار داریم طرح تاسیس آب شیرین کن در سواحل خزر در اسرع وقت اجرایی شود
وی در ادامه بیان کرد:تقاضای دیگر ما احداث خط آهن اینچه برون- گنبد، آزادشهر-

شاهرود است که در سفر اول ریاست محترم جمهور شهید خدمت دکتر رئیسی به 
تصویب رسیده، این طرح مسیر شمال-جنوب را 51۶ کیلومتر نزدیکتر می کند و 
میزان حمل وترانزیت کالا را از یک میلیون تن فعلی به 12 میلیون تن افزایش می 

دهد. 
وی افزود:به دلیل عدم توجه به بخش کشاورزی، تولیدات این بخش با هزینه های 
سنگین صورت می گیرد. بطوریکه تولید برخی از محصولات اساسی مقرون به صرفه 
نیست. انتظار داریم قیمت های دستوری محصولات این بخش متناسب با هزینه 
های آن تعریف شود چرا که نیازها با نرخ قیمت دلار بازار آزاد تهیه می شود ولی 

مبنای قیمت دستوری ارز دولتی است.
یوسفی گفت:انتظارداریم صادرات محصولات کشاورزی از تعهدات ارزی معاف شود. 
اطمینان داریم این امرموجب رشد تولید و صادرات محصولات کشاورزی خواهد شد

وی افزود:قوانین، مقررات و آئین نامه ها دارای اشکالاتی است که این اشکالات در 
اجرا، خودش را نشان می دهد در چنین شرایطی حل یک مشکل و منفعت مردم 
ممکن است در گرو خم کردن قانون و گاهی تخطی از قانون باشد در این راستا 
مدیران برغم اینکه می دانند حل مشکل با دور زدن قانون میسر است اما جرات 
تصمیم گیری ندارند و به همین جهت نمی توانند تصمیم بگیرند چرا که تصمیم 
نگرفتن و یا جواب منفی دادن برای آنها تبعات ندارد. پیشنهاد ما اینست که برای 
چنین تصمیماتی یک هماهنگی بین دستگاههای نظارتی و دستگاههای اجرایی 

ایجاد، تا برخی مشکلات سریعتر حل شود.
یوسفی اظهار کرد:شرایط اقتصادی کشور عادی نیست. لذا بسیاری از مشکلاتی که 
در حوزه اقتصادی داریم ناشی از همین شرایط است و فعال اقتصادی تقصیری ندارد. 
بنابراین انتظار داریم به فرموده رهبر معظم انقلاب اسلامی در جمع فعالان اقتصادی 
دستگاههای نظارتی و امنیتی از تخلفات کوچک چشم پوشی کنند کماکان با تعامل 

در صدد حل آنها باشند.
وی گفت:به دلیل پائین بودن سقف تسهیلات و اختیارات بانکهای استان، بسیاری 
از طرحهای توسعه ای و ایجادی استان متوقف شده، افزایش سقف تسهیلات و 

اختیارات بانکهای استان یکی دیگر از خواسته های بخش خصوصی است.
وی خاطر نشان کرد:استان گلستان یکی از تولیدکنندگان مهم گندم کشور است. از 
۷50 هزار هکتار اراضی کشاورزی 3۷0هزار هکتار زیر کشت گندم می رود و گندم 
این استان بالاترین گلوتن را در کشور داراست. تقاضا داریم خرید تضمینی گندم بر 
اساس کیفیت محصول تعریف شود که تاثیر بسیار زیادی درتولید محصول با کیفیت 

و درآمد کشاورزان خواهد شد.
رئیس اتاق بازرگانی گرگان بیان کرد:یکی از ظرفیتهای مهم استان گلستان وجود 
زنجیره های طیور است، گلستان با تولید 300هزار تن مرغ، مقام اول را درکشور 
داراست و یکی از تامین کننده های اصلی مرغ تهران است. صنعت طیور درگلستان 
توانمندی بالایی برای توسعه دارد. لذا توجه به مشکلاتن و تقویت این صنعت می 
تواند در امنیت غذایی کشور بسیار اثرگذار باشد. در صنعت دام هم وضعیت مشابهی 

داریم.
یوسفی اظهار کرد:همانگونه که مستحضر هستید ایرانیان خارج از کشور دارای بیش 
از 2هزار میلیارد دلار سرمایه هستند. لذا تسهیل در شرایط حضور آنها در ایران و 

تخصیص مشوقهای متنوع میتواند سرمایه آنها را به سمت کشور سوق دهد.
امیر یوسفی گفت:به منظور برقراری عدالت در توزیع منابع در کشور پیشنهاد میگردد، 

عوارض و ارزش افزوده بصورت کشوری تجمیع و به نسبت جمعیت و محرومیت 
در استانها تسهیم گردد.

وی افزود:با توجه به مراجعات سرمایه گذاران به استان گلستان، کمبود زیرساختهایی 
همچون آب، برق و گاز در شهرکهای صنعتی موجب کندی روند سرمایه گذاری و 
حتی دلسردی سرمایه گذاران شده است. لذا با توجه به محرومیت استان انتظار داریم 
ترتیبی اتخاذ گردد که توجه ویژه ای به زیرساختهای شهرکهای صنعتی در استان 

گلستان صورت گیرد.
وی گفت:دستورالعملها و بخشنامه های خلق الساعه مشکل دیگر تولید و تجارت 
است در بهار امسال در حالیکه کامیونهای سیب زمینی گلستان جهت صادرات در 
مرز بود یک تصمیم غلط وزارت کشاورزی خسارت بزرگی به کشاورز، صادرکننده 
وارد کرد و نه تنها سیب زمینی صادر نشد بلکه قیمت داخلی آنقدر پایین آمد که برخی 

کشاورزی سیب زمینی را برداشت نکردند.
وی در ادامه افزود:امسال موضوع تاخیر در پرداخت وجه گندم، کلزا، جو، سیب زمینی 
و گوجه فرنگی خسارت زیادی به کشاورزان گلستانی که محصولات اساسی تولید 
می کنند. وارد کرد، خواهشمند است در سطح ملی ترتیبی اتخاذ گردد که پول 
محصول کشاورزی به موقع به کشاورزان پرداخت شود. در غیر اینصورت شاهد فعالتر 
شدن واسطه ها و دلالان، و به یغما رفتن دسترنج کشاورزان و کاهش تولید محصولات 

اساسی خواهیم بود.
 ساختار مزاحم بخش اقتصادی نیازمند اصلاح است / گرگان در 
اجرای طرح دادگاه صلح جزو شهرستان های پیشتاز در کشور است

معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه ساختارهای مزاحم، محدودکننده اقتصاد کشور 
و به اصلاح نیاز دارد، گفت: دولت با همراهی دستگاه قضایی به دنبال اصلاح این 

معضل است.
حجت الاسلام و المسلمین حمزه خلیلی در جلسه شورای اقتصاد مقاومتی استان 
گلستان اظهار کرد: اگر پایه های اقتصادی شکوفا نباشد و از تجار و تولیدکنندگان 

حمایت نشود در وهله نخست دولت از تحریم های ظالمانه دشمن آسیب می بیند.
وی با بیان اینکه با رونق فعالیت های اقتصادی، فقر و گرفتاری مردم برطرف می شود، 

افزود: تلاش ما رفع مشکلات و موانع پیش پای واحدهای تولیدی و صنعتی است.
معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه دولت با وجود تنگنای اقتصادی، پرداخت به 
موقع مطالبات کشاورزان را در دستور کار خود قرار داد، تاکید کرد: چندین دستور کار 
در آن جلسه وجود داشت اما دولت 500 هزار میلیارد ریال اعتبار را برای پرداخت 

مطالبات گندمکاران اختصاص داده است.
خلیلی یادآور شد: حل مشکلات اقتصادی، محور فعالیت های دولت و قوه قضاییه 
است و دستورالعمل های دولت رنگ و بوی اقتصادی دارد و ما براساس اولویت بندی، 

به موضوعات و مشکلات حوزه اقتصادی رسیدگی می کنیم.
وی گفت: قانون ها، بخشنامه ها و دستورالعمل های مزاحم معضل دیگر پیش پای 
بخش اقتصاد است و هر کسی نباید بدون کار کارشناسی، بدون اشراف بر موقعیت ها 
و شناخت کامل وضعیت یک بخشنامه دردسرساز و مزاحم بخش تولید را تدوین 

کند که رفع این مهم نیست در دستور کار ما قرار دارد.
معاون اول قوه قضاییه با بیان اینکه معضل دیگر حوزه اقتصاد وجود برخی مدیران 
مزاحم است، تصریح کرد: برخی مدیران به جای حل مشکلات، گره می اندازند، البته 
تعداد این مدیران خیلی کم است اما کم آن هم زیاد است که این مدیران باید برکنار 

شوند.
خلیلی تاکید کرد: در استان گلستان اهتمام مدیران رفع مشکلات و جلوگیری از گره 

انداختن آن است.
وی با بیان اینکه حمایت از تجار همواره در کلام حضرت امیرالمومنین)ع( دیده 
می شود، گفت: مدیرانی که بافت فکری آنها اجازه ندادن و محدود کردن فعالیت 

تجار و تولیدکنندگان اقتصادی است باید برکنار شوند.
معاون اول قوه قضاییه متذکر شد: گرچه نظارت بر امورات امری ضروری است اما 
مدیران نباید دست تولیدکنندگان و فعالان اقتصادی را ببندند چراکه ثروت این قشر 

برای مشکلات اقتصادی کشورمان، راهگشا است .
خلیلی گفت: گلستان ظرفیت های زیادی دارد و باید نیازهای استان تقویت شود و 

سرمایه گذاری ها براساس اولیت و نیاز استان باشد
قیمت دستوری ، چالش بزرگ تولید کنندگان

 استاندار گلستان خواستار قیمت گذاری محصولات کشاورزی براساس کیفیت در 
راستای استقرار عدالت شد، گفت: قیمت های دستوری کمر تولید را می شکند.

علی محمد زنگانه در جلسه شورای اقتصاد مقاومتی گلستان با شرکت معاون اول 
قوه قضاییه اظهار کرد: مجوز پروژه آب شیرین کن از طریق مراجع قانونی صادر شده 
و به زودی 11 میلیون مترمکعب شیرین سازی آب دریای خزر در گلستان آغاز خواهد 

شد.
وی با اشاره به تقویت کریدور شمال- جنوب افزود: بندر ترکمن باشی در کشور 
ترکمنستان به بندر خشک اینچه برون در پروژه ای مشترک بین ایران و ترکمنستان 

متصل خواهد شد.
استاندار گلستان بیان کرد: اعتبارات خوبی در دو سفر شهید جمهور به جاده نفت 
اختصاص یافته و برای تعریض و بهسازی جاده آزادشهر به شاهرود به عنوان جاده 

ترانزیتی اعتبارات خوبی اختصاص یافته است.
زنگانه تاکید کرد: پرداخت نکردن به موقع مطالبات کشاورزان به دلیل ضعف 
بودجه ای بود که نباید اجازه داد در لایحه 1404 این خطای مدیریتی مجدد تکرار 

شود.
وی خاطرنشان کرد: قیمت گذاری دستوری موجب شده صنعت پرورش مرغ گلستان 
به عنوان استان مهم تامین نیاز کشور دچار چالش شود و انتظار می رود اصلاح روندها 

در این بخش به خوبی انجام شود.
استاندار گلستان با بیان اینکه فقدان سرمایه گذاری هلدینگ ها و مجموعه های 
اقتصادی ملی، استان گلستان را رنج می دهد، تصریح کرد: به جز پروژه پتروشیمی 
که سرمایه گذاری 35 هزار میلیاردی برای گلستان رقم زد اتفاق دیگری در استان 

انجام نشده است.
زنگانه یادآور شد: نرخ بیکاری استان گلستان در مقایسه با سال 1400، در تابستان 

1403 از هشت و نیم درصد به ۷.9 درصد رسیده است.
وی گفت: صادرات گلستان و شاخص های مربوط به تبادلات تجاری در مرز 
اینچه برون با رشد خوبی همراه بوده و صادرات به ترکمنستان از زیر 10 به بیش از 
45 درصد افزایش یافته، همچنین صادرات به قزاقستان به بالای 4۸ درصد و صادرات 

به قرقیزستان با افزایش معنادار به بیش از 20 درصد رسیده است.
کمک دستگاه قضایی به احیای ۲17 واحد تولیدی راکد گلستان

رئیس کل دادگستری گلستان گفت: طی سه سال گذشته توانستیم 21۷ واحد 
تولیدی تعطیل را احیا و از تعطیلی 9۸ واحد تولیدی جلوگیری کنیم.

حیدر آسیابی روز یکشنبه در جلسه شورای اقتصاد مقاومتی استان گلستان با حضور 
معاون اول قوه قضاییه اظهار کرد: گلستان متکی به کشاورزی است و هزار و 100 

واحد صنعتی در 23 شهرک و ناحیه صنعتی فعال دارد.
وی با بیان اینکه فعالیت های واحدهای صنعتی گلستان بیشتر در حوزه مرغ، تخم 
مرغ و دانش بنیان است، تصریح کرد: پناهگاهی برای واحدهای تولیدی و فعالان 
بخش صنعت هستیم و در صورت مواجهه با هر گونه مشکل به ما مراجعه می کنند 

و دستگاه قضایی استان نیز پیگیری های لازم را انجام می دهد.
رئیس کل دادگستری گلستان با اشاره به اینکه طی وقت های گوناگون از تمام 

شهرک های و نواحی صنعتی بازدید انجام شد.
وی یادآور شد: 400 فقره سند تفکیکی برای استفاده از تسهیلات بانکی استفاده شد

رییس کل دادگستری گلستان بیان کرد: دستگاه قضا از وصول معوقات بانکی نیز 
غافل نشده و در حال وصول مطالبات و معوقات بانکی هستیم تا موانع و چالش های 

واحدهای تولیدی کمتر شود.
رئیس کل دادگستری گلستان گفت: با پیگیری های انجام شده در این مدت از هشت 

هزار شغل حفاظت شد.
به گفته آسیابی؛ بیش از 2 هزار میلیارد ریال معوقات بانکی به چرخه بازگشته و در 

قالب تسهیلات در اختیار تولیدکنندگان قرار گرفته است.

کارگردان سریال »بازنده« گفت: من سعی کردم تا جایی که امکان داشت از نزدیک 
شدن شخصیت علیرضا کمالی به شخصیتش در »پوست شیر« دوری کنم. حتی علیرضا 
یک جاهایی می گفت این دیالوگ را رضا پروانه در »پوست شیر« گفته است و اینجا 

نباید شبیهش را بگوید.
امین حسین پور، نویسنده و کارگردان سریال »بازنده« در گفت وگو با خبرنگار تلویزیون 
داد:  توضیح  »درمانگر«  دیگرش  سریال  مینی  با  سریال  این  شباهت  درباره  ایرنا 
»درمانگر« در پنج قسمت هفت دقیقه ای ساخته شد و مثل »بازنده« نوآر )جنایی( بود. 
»درمانگر«  در  نیست.  این طوری  »بازنده«  که  داشت  تئاتری  تله  فضای  »درمانگر« 
دیالوگ ها بی روح بودند، اما اینجا دیالوگ ها رئال هستند. من به عنوان کارگردان باید 
امضای خودم را در تمام کارهایم حفظ کنم. مگر این که تغییر ژانر داده باشم. ژانر و 
فضای مورد علاقه من همین است و سعی می کنم آن را نگه دارم. »درمانگر« جزو 

پربیننده های نمایش خانگی بود؛ با این که تبلیغات خاصی برای آن نشد.
این کارگردان با بیان این که در سریال »بازنده« یک معما داریم اظهار کرد: جای خالی 
چنین پلیس و کارآگاهی در سریال های نمایش خانگی حس می شد. پس از »کارآگاه 
علوی« که چند سال پیش پخش شد قصه کارآگاه محور این مدلی که فقط معما داشته 

باشد خیلی کم ساخته شده است.
وی درباره تعداد قسمت های سریال بیان کرد: من سریال را در 11 قسمت ساختم. از 
ابتدا قصه در حد 11 قسمت کشش داشت. برای این که ریتم را از دست ندهیم من 
سریال را به 12 قسمت هم نرساندم و اصطلاحا آب نبستم. در حالی که سریال ها به 

شکل نرمال 12 قسمتی هستند.
و  »بازنده«  دو سریال  در  کمالی  علیرضا  درباره حضور  سوالی  به  پاسخ  در  حسین پور 

»پوست شیر« بیان کرد: من چند قسمت از »پوست شیر« را دیدم و خیلی هم دوست 
داشتم. ولی این سریال از لحاظ ساخت، فضا و شخصیت علیرضا کمالی هیچ ارتباطی 
به »پوست شیر« ندارد. من سعی کردم تا جایی که می شد از شخصیت علیرضا کمالی 
در »پوست شیر« دوری کنیم. حتی علیرضا یک جاهایی می گفت این دیالوگ را رضا 

پروانه در »پوست شیر« گفته است و اینجا نباید شبیهش را بگوید.
تاکید  عاشقانه  و  ملودرام  فضای  به سمت  نرفتنش  و  سریال  معمایی  ژانر  درباره  وی 
دارم.  را دوست  ندارم و خشونت  به عشق و علاقه عاطفه  ای  کرد: من اصلا عقیده 
هدف من خلق معماست و خلق روابط نیست. در این سریال شما نمی توانید دوربین را 
به شخصیت ها نزدیک کنید. چون آنها لو می روند و روایت درست بیان نمی شود و 
مجبوریم مخاطب را گول بزنیم. چون از کاراکترها دور هستیم نمی توانیم درام ایجاد 

کنیم.
برای صداوسیما هم سریال خواهد  آینده  در  آیا  این سوال که  به  پاسخ  در  حسین پور 
ساخت گفت: من قطعا شبکه نمایش خانگی را به تلویزیون ترجیح می دهم. تلویزیون به 
نظر من سال های زیادی است که از ایده آل خودش دور شده است. من فکر می کنم 
هیچ وقت به سمت تلویزیون نمی روم. چون از مخاطب و سلیقه مردم دور شده و نظر 

شخصی مدیران را تحمیل می کند.
به گزارش ایرنا، »بازنده« جدیدترین محصول نمایش خانگی است که اواخر تابستان 
درگیر  که  کیانی می پردازد  کارآگاه  داستان  روایت  به  این سریال  آغاز شد.  آن  انتشار 

پرونده ای پیچیده می شود و رازهای بزرگی از یک خانواده را برملا می کند.
امین حسین پور، نویسنده و کارگردان سریال »بازنده« و احسان ظلی پور، تهیه کننده 

این اثر است.

علی  محمد  جاویدنیا،  رویا  اسپهبدی،  صدف  ابر،  صابر  بهرامی،  سارا  کمالی،  علیرضا 
محمدی و پیمان قاسم خانی بازیگران اصلی این سریال  هستند.

کارگردان سریال »بازنده« :

سعی کردم علیرضا کمالیِ »بازنده« شبیه رضا پروانه نشود


